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Šentjurske

NOVICE POSLOVNA STRAN
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PESTRO IZBIRO LONČNIC, 
REZAR EGA CVETJA, SADIK, 
NAKITA, OKRASN IH L ON CEV.

Aranžiramo tudi darila in izdelujemo 
šopke in aranžmaje po najnovejši 

modi. Od 20.10. 1994 dalje 
sprejemamo naročila za ikebane za

^jeue st^e o
cvetličarna od 28.10. do 2.11.1994 

odprta HOM STOM

mobitel
PE CELJE, LAVA7,63000 CELJE
tel.: 063/451-334, faks: 063/451-811
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LEASING polog +12 obrokov

Ljubljanska 19a, Šentjur

VXWS>\X3 ^A NOVI LOKACI/I 
mv TELENI TRGOV/A/

dejmetidc audi tudi /Seatse 
4&e& tet u<tc fot dnetf

tKfMsmetiJča je doma.
i> CDro/jeriji EEPIPiPl j

GO) ZLATARSTVO
MILAN GAJŠEK

63230 Šentjur pri Celju, Ul. Dušana Kvedra 6/a, 
Tel.:063/741-072, 744-149
Izdelava - predelava zlatega nakita 
Prodaja ročnih ur 
Menjava baterij

zjemno ugodna menjava starega zlata za novi nakit 
50% POPUST!

Pri nas kupljene izdelke graviramo brezplačno!
ODKUP ZLATA PO UGODNIH CSNAHl

ODSLEJ TUDI V TRŽNICI!
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BESEDE UREDNIKA ISŠentjurske

NOVICE

Čar prosvetljenega 
absolutizma
Presvetla Marija Terezija in Franc 
•Jožef sta bila svoj čas naša nadvse 
priljubljena in uspešna vladarja. 
Vsa čast jima!

Obdobje zadnjega mandata naše 
občinske oblasti je zaznamovano 
z uspešnostjo, ki jo pooseblja 
predsednik izvršnega sveta. Taje 
svoje obdobje zaznamoval s 
cinično distanco do aktualnih 
družbenih premikov, kot slon v 
trgovini s porcelanom je mendral 
premnoge svetinje demokracije 
ter pri tem presegel vse meje 
dobrega političnega okusa. 
Mandat končuje z nesporno 
avreolo uspešnosti. Tudi to, da si 
je na višku svoje moči kot edini 
šentjurski občan "dovolil 
podeliti" že drugo najvišje 
občinsko priznanje, kar bi v 
senzibilnejših okoljih razumeli 
kot "nehigiensko", če že ne kako 
hujše, mu pri nas ni okrnilo 
ugleda. Danes se mu dobrikajo 
domala vse šentjurske 
demokratične in manj 
demokratične stranke, ki bi ga 
želele vpreči v svoj volilni voz. In 
ko človek gleda njihovo kilavo 
predvolilno ponudbo, pride do 
osupljivega spoznaja, da ne bi 
bila prevelika katastrofa, če bi 
naše obdobje "prosvetljenega 
absolutizma" podaljšali še za en 
mandat.

Urednik

POLOŽNICE
Spoštovani naročniki, leto je 

naokoli in spet so prišle položnice. 
Upamo, da vas doslej nismo 
prevečkrat razočarali ter 
pričakujemo, da bomo še naprej 
ostali skupaj.

UREDNIŠTVO

Naslednja
številkav

Šentjurskih 
novic izide v 
četrtek, 25. 

novembra 1994

Šentjurske novice izdaja d.o.o. Šentjurske 
novice, Šentjur, Mestni trg 5. Glavni in odgo
vorni urednik: Franc Kovač. Lektor: Rado Pal ir. 
Tisk: Diling, Velenje. Po mnenju Urada vlade za 
informiranje št. 23/713-93 sodi časopis Šentjur
ske novice med proizvode informativnega 
značaja in se plačuje zanje 5% prometni davek, 
ki je vračunan v ceno.

Naslov uredništva: Mestni trg 5, Šentjur. 
Poslovni čas je od 7. do 9. ure, telefon med 
poslovnim časom 741 286. Izven poslovnega 
časa pa 741 243. Žiro račun: Šentjurske novice 
50770-6o3-37277

NAROČILNICA
Naročam

Šentjurske

NOVICE
Priimek in ime (tiskane črke):_

Naslov, kraj, ulica, poštna številka:

Podpis:
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Šentjurske AKTUALNO LsNOVICE ___ ___I

Volitve, volitve...
Po vseh mogočih in nemogočih pripetijah 
z lokalno samoupravo in referendumi za 
nove občine je državni zbor končno rodil 
kilavo dete - lokalne volitve. Skoraj 
nobenega dvoma ni več ("skoraj" zato, ker 
nekatere nezadovoljne nesojene nove 
občine obljubljajo, da jih na volitvah ne 
bomo videli), da bodo volitve v občinske 
svete in volitve županov v nedeljo 4. 
decembra. Tam, kjer se za svojega župana 
ne bodo mogli odločiti v prvem krogu, pa 
bodo šli na volitve še 18. decembra.

Šentjurčani ostanemo v eni občini! Po 
vsej evforiji okrog novih občin so 
poslanci v državnem zboru ne glede na 
referendumske rezultate odličili po svoje. 
Planinčani so užaljeni v dno duše in 
pravijo, da jih žive nihče ne privleče na 
volišče. Dobjani so se že nekako pomirili 
s svojo usodo šentjurskih podanikov, vsi 
ostali pa so tako bili proti novim občinam 
in jim je sklep državnega zbora všeč.

Šentjurski občinski svet bo imel 27 
svetnikov, ki jih bomo volili v 4 volilnih 
enotah. Šentjurska volilna enota, ki ima 
okrog 7000 prebivalcev, jih bo dala 10. 
Ponikva, Dramlje in Blagovna bodo imeli 
svojo volilno enoto in bodo volili 7 
svetnikov. Območji KS Slivnice in Loke 
bosta imeli v občinskem svetu 5 
predstavnikov, prav toliko pa jih bodo 
izvolili v južni volilni enoti, ki bo 
obsegala Planino, Dobje in Kalobje.

Volitve v občinski svet bodo strankarske 
in proporcionalne. To pomeni, da bodo 
stranke v vsaki volilni enoti predlagale 
svojo liste v vsaki volilni enoti, volilci pa 
bomo lahko izbirali le med ponujenimi 
listami kot celotami. Torej nikakor ne 
bomo mogli izbirati posameznikov iz 
vseh ponujenih list. Če bo kdo le poskusil 
s prebiranjem, bo njegov glasovalni listič 
končal v košu neveljavnih glasovnic. 
Volilci bomo imeli možnost le ene same 
posamične izbire, gre za t. i. preferenčni 
glas, ki ga bomo dali tistemu na izbrani 
listi, ki naj bi bil prednostno izvoljen. Gre 
torej za prednostni glas, ki ga bomo 
poklonili največjega zaupanja vrednemu 
kandidatu.
Kako se bodo ugotavljali rezultati, bomo 
pojasnili na primeru: če bo listo 
kandidatov Socialdemokratske stranke 
(SDSS) v volilni enoti Šentjur obkrožilo 
20 % volilcev, bosta izvoljena prva dva s

predlagane liste desetih kandidatov ( t.j. 
20% liste). Enega od teh dveh srečnežev 
pa lahko izrine iz občinskega sveta še 
kandidat, ki zbere več preferenčnih glasov 
kot kateri izmed njiju.

Kandidatno listo lahko predloži tudi zbor 
volilcev ali skupina 15 volilcev s 
podpisovanjem. Ta način je v resnici le 
čista teorija, saj so roki za tak postopek 
praktično že mimo.
Kandidatne liste morajo biti vložene do 9. 
novembra.

Župan se voli neposredno v vseh volilnih 
enotah v občini. Izvoljen je tisti kandidat, 
ki dobi več kot 50 % glasov v vsej občini. 
Kandidate predlagajo stranke ali pa 
skupina 30 volilcev s podpisovanjem.

Tako, s teorijo ni problemov! Pa 
poglejmo, kaj se dogaja na praktični 
šentjurski politični sceni.
Kaže, da se bo v volilni boj podalo 5 
strank: LDS, SDSS, SKD, SLS in ZLSD. 
Ponujajo se tudi Narodni demokrati, ki pa 
še niso registrirani. Vse stranke bodo šle 
na volitve občinskih svetnikov 
samostojno, t.j. s svojimi listami v vsaki 
volilni enoti, za volitve župana pa bodo 
sklepale tudi koalicije. Na kandidatne 
liste bodo skupno dale kar 135 ljudi, kar 
pomeni, da bo te dni po občini kar 
precejšnja hajka za primernimi ugledneži. 
Stranke "Slovenske pomladi" SDSS, 
SKD in SLS pravijo, da bodo volile 
župana skupaj. Kdo bo to, se skorajda še 
ugiba ne. G. Malovrh, sedanji župan, 
pravi, da ne bo kandidiral, govori pa se, 
da se zna zgoditi, da se bo pustil še 
preprositi. Rezervna varianta naj bi bila g. 
Jager iz SLS ter predsednik šentjurskih 
socialdemokratov g. Pungartnik. V 
javnost pa je pricurljala tudi novica, da bo 
skupni kandidat teh strank 
"nadstrankarski" zdravnik Štefan Tiselj.

Kandidatura tudi "nadstrankarskega" 
predsednika IS za LDS in Združeno listo 
je menda padla v vodo. Kaže, da bosta ti 
stranki šli v boj za župana vsaka zase. Za 
LDS naj bi kandidiral veterinar Grega 
Bezenšek, vendar tudi kandidatura 
Ludvika Mastnaka še ni izključena. 
Zanimivega in močnega kandidata bodo 
verjetno ponudili v Združeni listi; na 
oblast naj bi jih popeljal spet veterinar 
Jože Štiglic, zadnje čase bolj poznan kot

direktor Jurmesa. Ta spopad na levici 
med dvema nekdanjima
živinozdravnikoma, ki kandidirata za dve 
sorodni stranki, ki pa s kmeti in njunima 
poklicema nimata nič skupnega, obeta 
zanimiva dogajanja, ki bi utegnila biti 
voda na mlin "desnemu" županu iz strank 
"Slovenske pomladi".
O programih strank ali županskih 
kandidatov še ni ne sluha ne duha. Tudi 
ni opaziti nikogar, ki bi se kakorkoli "ven 
metal". Skratka: gre za precejšnjo apatijo. 
Res je do volitev še več kot mesec dni in 
se bo s pomočjo ljubljanske televizije še 
dalo marsikaj popraviti, toda prikrivana 
domača ponudba županskih kandidatov 
kaže, da nam te volitve ne bodo naklonile 
kakih posebno bleščečih biserov.

Vre pa na Planini. Svet KS in predstavniki 
vseh njihovih krajevnih strankarskih 
odborov bodo skušali na zborih volilcev 
prepričati svoje sokrajane, da je za 
razžaljeno Planino najbolje, da volitve 
bojkotirajo. V šentjurski občini v sedanjih 
mejah ne vidijo zase prav nobenih 
možnosti. Pravijo, da imajo šentjurskega 
centralizna vrh glave dovolj in so 
prepričani, da bodo s svojim uporništvom 
zagotovo dosegli več, kot jim lahko dasta 
morebitna eden ali dva njihova 
predstavnika v občinskem svetu. Skratka, 
Planinčani so lokalno samoupravo vzeli 
nadvse zares in imeli jo bodo, pravijo, z 
blagoslova državnega zbora in zakona ali 
brez nje.

Uredniška volilna 
pravila
V zadnji predvolilni številki 
Šentjurskih novic, ki bo izšla 25. 
novembra, bomo v skladu z 
uredniško politiko obravnavali 
vsa dogajanja v predvolilni 
kampanji. Za razglase, pozive, 
stališča, predstavitve, programe 
itd. bo vsem strankam na voljo 
oglasni prostor s 50 odstotnim 
popustom na običajno ceno. 
Oglasni prostor lahko rezervirate 
do 15. novembra.

Urednik
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Šentjurske
NOVICE

Za ginekologa ni denarja
Šentjurski izvršni svet je na seji 18. oktobra obširno obravnaval 
položaj v šentjurskem zdravstvu. Povod za obravnavo so bile 
številne anonimne pritožbe zaradi ukinitve ginekološke 
ambulante ter očitki, daje zaradi uvajanja zasebnega zdravstva 
ogrožena raven zdravstvene zaščite.

Primarij dr. Moser je izvršnike prepričeval, da so vzroki 
nesoglasij predvsem politični, saj je šentjursko zdravstvo že 
pred leti startalo z zelo skromnih finančnih pozicij, kar se odraža 
tudi v sedanjem sistemu. Tako je Zdravstveni zavarovalni 
zavod predvidel za vse šentjurske ženske komaj slabo tretjino 
ginekologa, in ker j e dobila zasebna ambulanta za varstvo žena 
dve tretjini te vsote, je zdravstveni dom ginekološko ambulanto 
enostavno ukinil. IS je zahteval, da zdravstveni zavod spet 
organizira to službo na ravni, kot je bila do junija letošnjega

leta, z nastalimi težavami pa bo seznanil tudi zdravniško 
zbornico in ministrstvo za zdravstvo.

Na seji je bilo obravnavanih še nekaj problemov s področja 
zdravstva, ki so kazali na to, da odnosi med "državnimi" 
zdravniki in zasebniki v šentjurskem zdravstvenem domu niso 
razčiščeni. Gre za probleme okrog fizioterapije (posebna 
komisija menda protežira državne zdravnike in omejuje 
dejavnost), souporabe laboratorija, izključitve iz računalniške 
mreže in izvajanje dežurstva. Dr. Moser kot predstavnik 
državnega zdravstva je uspel suvereno obraniti svoje pozicije 
in do vsebinskih spremeb v zdravstvenem domu zaenkrat ne bo 
prišlo. Zanimivo je, da IS na svojo sejo ni povabil predstavnika 
večinskih zasebnih zdravnikov in zobozdravnikov ter se je 
pustil enostransko prepričevati.

F. K.

Prometni infarkt v Šentjurju
Novo zgrajene prometne vijuge skozi 

Šentjur, zlasti pa še zasilni semafor na križišču 
pri Zikošku ter obvoz za Jakob povzročajo ob 
prometnih konicah prave prometne infarkte. 
Tako je v torek, 18. oktobra, kolona vozil, ki 
seje pričela na križišču pri Zikošku, segala vse 
do Štor. Avtomobilisti so zatrjevali, da so za 
pot iz Celja do Šentjurja potrebovali dve celi 
uri.

Kdo bo upravljal šentjurski športni park?
Pri gospe Brigiti Jelenc, sekretarki za gospodarstvo in finance, smo izvedeli, 
da koncesija za upravljanje športnega parka in kopališča še ni podeljena. 
Trenutno pripravljajo odlok, hkrati pa se tudi že pogovarjajo o možnih 
prevzemnikih upravljanja. Ves projekt ni ravno mali zalogaj, saj občina 
pričakuje, da bo koncesionar na svoje stroške zgradil gostinski lokal po 
projektu, v katerem bo kontinuirano nudil gostinske usluge, hkrati pa bo skrbel 
za funkcioniranje in obnovo vseh objektov v športnem parku. Po preteku 
koncesijske dobe bo gostinski objekt prešel v last občine. Cene svoje gostinske 
ponudbe bo določal koncesionar sam, cene vstopnic za kopališče pa bodo pod 
nadzorom občine.Kljub temu, daje ponudba vabljiva, še ni slišati, da bi se kdo 
od šentjurskih podjetnikov resneje pripravljal za prevzem tega posla.

G.K.

LDS
LIBERALNA DEMOKRACIJA SLOVENIJE

Mostu pri Bohorju ni več
Stari leseni most pri Bohorju je odslužil in šel v 
zaslužen pokoj, z njim pa tudi delček šentjurske 
voglajnske romantike. Nadomestil ga bo beton
ski, ki naj bi bil zgrajen že do konca tega leta. Ves 
Promet proti Jakobu in Brezam je začasno usmer
jen preko mostu pri Zikošku, kar povzroča pre
cejšnjo gnečo pri na novo semaforiziranem 
križišču s planinsko cesto. Ob prometnih konicah 
se nabere tu dolga kolona vozil, ki je vir nezado
voljstva voznikov in krajanov.

LDS o podvozu
Občinski odbor LDS 
podpira zahteve občanov 
iz Hrušovca in Jakoba po 
celoviti in strokovni 
rešitvi prehodov preko 
železnice. Jasno je, da je 
šentjurska obvoznica 
smiselna samo, če bodo
zgrajeni funkcionalni prehodi za Kozjansko in bližnja naselja. To se je 
posebej pokazalo zadnje dni, ko smo kljub delnemu odprtju obvoznice ob

prometnih konicah priče 
večurnemu prometnemu 
infarktu. Pristojne 
pozivamo, da nemudoma 
storijo vse za realizacijo 
ustreznih rešitev. Kajti 
očitno je, da delne rešitve 
samo še povečujejo 
probleme. Prav tako 
pristojnim svetujemo več 
posluha za mnenja ljudi.

Jože Artnak
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Šentjurske
NOVICE

AKTUALNO

Podvoz: tresla se je gora; rodila se je...?
Potem ko so občani z one strani železnice v medijih 

napovedali burno "podvozniško jesen", smo poskušali 
zvedeti na licu mesta, kaj se v Hruševcu dogaja.

Znano je, da so izračuni pokazali, da bi bila zaradi 
neugodnih tal pod železnico izvedba podvoza odločno 
predraga. Zanj bi porabili okrog 350 milijonov tolarjev, kar 
naj bi vse šlo iz občinske blagajne, kljub temu pa bi bil 
podvoz še vedno izpostavljen poplavnim nevarnostim. Na 
občini so se odločili, da idejo podvoza opustijo in dajo 
prednost nadvozu pri Zikošku, kar pa je pri občanih z one 
strani železnice zbudilo odpor.

Na občini sojini v zameno za podvoz ponudili nadhod 
za pešce, kar pa prizadetih ni umirilo. Rožljali so z 
bojkotom, demonstracijami in cestno zaporo. Prišlo je do 
razgovorov s predsednikom IS, ki jim je glede podvoza 
pustil še nekaj upanja, kar jih je do te mere pomirilo, da tudi 
za Šentjurske novice niso bili pripravljeni razložiti svojih 
načrtov. Pravijo, da so projekte za podvoz poslali v revizijo 
na nekaj inštitutov v Ljubljano in so prepričani, da podvoz 
še ni izgubljen.

F. K.

Ob dnevu mrtvih

Spelje pred nami ta nenavaden in enkraten dan, ko se srečujeta 
naša sedanjost in preteklost. Ob "naših" po vsej deželi razsutih 
gomilah bomo za hip zastali v brezčasju. Cvet ali prižgana 
svečka bosta le zunanja znaka naših vezi z nedosegljivo 
preteklostjo. Davno strohnela ljubezen, prijateljstvo ali 
hvaležnost bodo kot lučke na gomilah zasijali v naših srcih ter 
nas morda še dneve in mesece dolgo vodile skozi turobno zimo 
našega vsakdanjika. - m
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Družinski živ žav v Dramljah
Šola, vrtec in Društvo prijateljev mladine iz Dramelj so pripravili pester 
sobotni dopoldan. Ob 10. uri seje v avli OŠ pričela prireditev, ki stajo 
takorekoč profesionalno pripravili in vodili gospe Kajtna in Čede. Ob 
prijetni glasbeni spremljavi Suzane Trnovšek iz Vodul sta v skoraj 
triurnem programu predstavili 7 znanih drameljskih družin. V uvodu 
so zavrteli videoposnetke z obiska pri njih doma, v nadaljevanju pa so 
se družine gledalcem ne le predstavile, temveč sojih s svojimi znanji 
tudi zelo uspešno zabavale.
Družina Trnovšek seje predstavila kot glasbena enota, Voduškovi so 
odigrali dva tipa družinskega kosila (mimogrede: tisto prvo, ki je bilo 
tako, kot naj ne bi bilo, je bilo precej boljše od onega drugega, 
polikanega), Zgončevi iz Razborja so predstavili svoj izletniški 
turizem, sedemčlanska Jagrova družina iz Jarmovca pa seje predstavila 
kot glasbeno izredno uspešna in izšolana (oče poje celo v mariborski 
operi) in je gledalce navdušila z arijo zbora sužnjev iz Nabucca. V pravi 
pravcati modni reviji so mlade manekenke iz drameljske osnovne šole 
vešče in dopadljivo predstavile modne kreacije matere in hčere 
Petelinšek iz Marija Dobja, z njuno stvaritvijo pa se je pobahala tudi 
voditeljica predstave Milena. Šestčlanska družina Jagrovih iz 
Pletovarij se udejstvuje na likovnem področju; oče je samouk, ki mu 
pomaga žena, sin pa se že šola v Mariboru. Cverletovih iz Vodul ni bilo 
potrebno predstavljati, saj so povsod že dobro poznani, a so prireditvi 
tudi dali svoj pečat.
Medtem ko je v avli tekla predstava, seje zunaj naredil sončen jesenski 
dan, ki je postal čudovita kulisa njihovega tradicionalnega 
kostanjevega piknika na šolskem vrtu, ki seje pričel takoj po predstavi.

F. K.

Proslava:

Stoletnua rojstva Franja 
Malgaja
10. novembra bo minilo 100 let od rojstva 
nadporočnika Franja Malgaja, ki je dal Slovencen v 
prelomnih 
letih 1918/19 
svojo mladost 
in življenje. V 
njegov spomin 
pripravljajo na 
šentjurski šoli 
razstavo.
Otvoritev s 
kulturnim 
programom bo 
10. novembra 
ob 16. uri v

^ju*s' r:

Franjo
Malgaj

1 r^t 11(19■ im ‘V
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Raven zdravstvenega 
varstva je ogrožena?

Ko je republiška skupščina pred dvema 
letoma uzakonila zasebno zdravstveno de
javnost, ni kazalo, da bo uvajanje 
konkurenčne zasebne spodbude v gigantsko 
strukturo javnega zdravstva naletelo na 
velike ovire. Z njimi se spopadajo tudi 
šentjurski privatni zdravniki in 
zobozdravniki. Kako jim gre, smo skušali 
zvedeti v zasebnih ordinacijah v šentjurskem 
zdravstvenem domu. Zlasti nas je zanimalo, 
kako bodo zasebni zdravstveni delavci 
komentirali očitke, ki se menda zbirajo na 
občini, da je raven zdravstvenega varstva v 
Šentjurju po uvedbi zasebne prakse padla, 
^ds, ki srno ga dobili takoj, ko smo vstopili v 
Zdravstveni dom, je bil, da so zasebne 
zdravniške ordinacije opremljene prijetno, 
nekako osebno; šopek v čakalnici, prikladne 
Zavese, slike na stenah, čistoča in nikjer 
nobene gneče.

Kdo se pritožuje in zakaj se Šentjurčani 
Pritožujejo, smo poskušali zvedeti na občini 
Pri gospe Brigiti Jelenc: "Res imamo nekaj 
pritožb. Zenske se pritožujejo zaradi ukinitve 
ginekološke ordinacije, bilo je nekaj nespo
razumov med dežurnim in izbranimi 
zdravniki; ljudje tudi pravijo, da se na račun 
kvalitete štedi pri laboratorijskih 
Preiskavah. Pritožbe so večinoma anonimne, 
kljub temu pa bo IS posvetil eno sejo doga
janjem v šentjurskem zdravstvu."

Idr.Draga Kovač - Škoberne, zdravnica v 
šolskem dispanzerju;

® °čitkih sem nekaj slišala, toda zdi se mi, 
da le - ti nimajo nobene zveze z uvajanjem 
zasebnega zdravstva. Bilo je nekaj vroče 
kivi, ker je vodstvo Zdravstvenega doma 
odpovedalo ginekološko ambulanto, nekaj 
nesporazumov pa je tudi pri izvajanju 
dežurne službe. Toda to so zadeve, ki jih je 
mogoče takoj razčistiti, če bo zato dovolj 
Volje, predvsem s strani javne zdravstvene
službe!

Kljub temu, da sem sedaj kot zasebna 
zdravnica krepko bolj obremenjena, mi ni 
zal, da sem se odločila za privatizacijo, 

oslovni in strokovni izziv, ki ga 
oživljam, mi je v veliko veselje, 
^predvidenih težav pa mi tudi ne manjka. 

Na eni strani doživljam hude pritiske s 
strani domače vodstvene zdravstvene 
strukture, ki se še ni spoprijaznila z 
ejstvom, daje čas njenega monopolizma 

v lzteku, na drugi strani pa nas tudi država

l/*t/JSJ V.'*

tm jMmmEMSsaMSimm
bosem programi za aktivne 

športnike (smučanje, nogomet, 
košarka, tenis...)

Studio je odprt:
10.00-12.00 in 16.00-22.00 

sobota: 16.00 - 20.00 
nedelja in prazniki: zaprto

UKROJIMOVM TEMI PII VAŠIH ŽELJI!

oziroma zavarovalni zavod hudo 
zapostavljata. Zasebniki smo še vedno 
nekak nebodigatreba, nad katerim se lahko 
neskaljeno izživlja prejšnja zdravstvena 
miselnost. Moja strokovna storitev je samo 
zato, ker sem zasebnica, kar za okrog 40 % 
manj plačana od enake storitve v državni 
zdravstveni službi. Ob vsem tem pa 
moramo zasebniki zdravstvenemu domu 
mesečno plačati okrog 4500 DEM 
najemnine ter preko 2000 DEM za 
uporabo skupnih prostorov. Takega 
očitnega zapostavljanja enostavno ne 
morem razumeti. Imam občutek, da v naši 
državi glede zasebnega zdravstva še ni vse 
čisto.
Dr. Dragiša Čolovič, splošni zdravnik:
Povsem po nepotrebnem izgubljamo 
ogromno energije zaradi nesporazumov v 
sami hiši in je mogoče, da je raven 
zdravstvenega varstva ogrožena. Toda 
prav gotovo bolj zaradi raznih 
organizacijskih spremeb v zdravstvu, npr. 
uvajanja osebnega izbranega zdravnika , 
kot pa po krivdi nas zasebnikov. Res pa je, 
da se prevečkrat pojavljajo napetosti med 
nami in našimi bivšimi sodelavci, ki so 
ostali v javni službi, tako da se včasih res 
še najenostavnejših stvari ne moremo 
dogovoriti brez arbitraže občinskih 
oblasti. Imamo
probleme z razmeroma 
visoko najemnino za 
ambulante in skupne 
prostore, ki nam jih 
zavarovalnica ustrezno 
ne priznava kot strošek.
Tudi cene
laboartorijskih uslug, ki 
nam jih nudi zavod, so 
skoraj od 40 do 50% 
višje od tistih, ki jih 
zasebnikom priznava 
ZZZS. Nekaj
zasebnikov je tudi 
povsem izključenih iz 
računalniške mreže in 
imajo resne probleme z 
evidencami. Da, kar 
precej stvari bo šel 
potrebno doreči!

Dr. Marjan Pavletič, | 
zobozdravnik:
Ne, nobenih posebnih 
težav nimam. Dela je 
dovolj, skoraj vsi 
pacienti so polno 
zavarovani, zavarovalni

zavod mi pogodbene zneske nakazuje 
redno. Nujni primeri pridejo na vrsto takoj, 
le za protetiko je potrebno čakati okrog 2 
meseca. Težave bi nastopile pri preveliki 
količini dela, saj nam zavod takorekoč s 
pogodbo omejuje obseg dela. Nekaj težav 
imamo z rentgenom, vendar pa niso 
nerešljive.

Mihaela Palčnik, fizioterapevtka:
Težave so nastopile že štiri dni po podpisu 
pogodbe, saj je zdravstveni zavarovalni 
zavod ugotovil, da smo v Šentjurju že v 
prvem poletju dosegli letno raven 
fizioterapavtskih storitev in nam od takrat 
naprej posebna komisija precej skopo 
odmerja delo. S sodelavko sva precej 
investirali v zasebno dejavnost in sva 
zaskrbljeni, ker je dela in denarja manj, kot 
sva načrtovali. Pa tudi mnogi pacienti ne 
vedo, da jim zavarovalnica plača tudi 
fizioterapevtske usluge in se nas po 
nepotrebnem izogibajo.

Na svoji seji 18. oktobra je IS obravnaval 
pod posebno točko tudi razmere v 
zdravstvu. Ugotovil je, da seje nakopičilo 
kar nakaj težav, ki pa jim sam ni kos. Za 
pomoč bodo prosili zdravniško zbornico, 
ministrstvo za zdravstvo ter pravno službo.

F. K.
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Zlati praznik pri Erjavčevih
Petek, 7. 10. 1994. Pod oknom Erjavčevih v Zg. trgu v Šentjurju so 
se ubrano razlegli glasovi moškega pevskega zbora skladateljev 
Ipavcev. Točno pred petdesetimi leti sta si na ta dan Matilda in 
Florijan Erjavec obljubila "v bolezni in zdravju, v dobrem in 
slabem...".

Bil je dan kot vsi drugi. Le v dveh mladih srcih je preskočila iskra 
in zanetila ogenj, ki gori še danes. V čem je skrivnost njune skupne 
poti ljubezni in prijateljstva? "Skromno življenje, v katerem sva 
varčevala z vsem, razen z ljubeznijo.", se je glasil hudomušen 
odgovor. V hiši Erjavčevih je vselej polno dobre volje in smeha, zato 
jih imajo ljudje radi. Čestitke ob tej lepi obletnici še vedno prihajajo 
na njun naslov. In dobre 
želje vseh, predvsem njune 
družine, so ju v soboto, 8.
10. 1994, pospremile tudi 
na magistrat, kjer ju je 
"poročil" njun sin Cveto, 
pooblaščenec za sklepanje 
zakonskih zvez. Po končani 
slovesnosti sta
zlatoporočenca odšla k 
fotografu in nato na 
Kalobje, kjer je v gostišču 
Erjavec, pri moževem 
bratu, trajala veselica do 
jutranjih ur.
Zlatoporočenka se je 
neutrudno vrtela vse do 
konca ob spremljavi 
ansambla Sedmi gaj.

In vsi vemo, kaj sledi 
poročni slovesnosti
medeni mesec. Tudi ta ne _ . v , „ , ,
bo manjkal. Srečna Erjavčeva pred 50 let.
zlatoporočenca bosta svoje "medene" dni preživela v zdravilišču 
Zreče, kar je darilo njunih otrok Cvetka Romana in Zorice z 
družinami. Iskrenim čestitkam ob njunem spoštovanja vrednem 
jubileju, se pridružuje tudi Uredništvo Šentjurskih novic.

V Kemoplastu so nagrajevali
Po prvem mesecu poslovanja so v Kemoplastu nagradili 14 svojih 
kupcev z nagradami v skupnem znesku okrog 150 000 tolarjev. 10 
nagrajencev so izžrebali, štirje največje kupce pa so prišli do nagrad 
brez pomoči sreče. Imeli smo čast prisostvovati žrebanju.

Nagrajenci so dobili: Anica Oprčakl iz Pletovarij preprogo 200 x 300 
cm, Jože Slapnik iz Štor preprogo 165 x 230 cm, Roman Leskovar iz 
Vešenika kopalniško garnituro, Anica Žaberl iz Peš niče 30 kg jupola, 
Zoran Leskovšek iz Slivnice preprogo 95 x 133 cm, Jurij Strašek iz 
Mestinja 25 kg jupola, Marija Skornšek iz Raven kolekcijo brisač, 
Katja Gajšek iz Šentjurja namizni prt, Jakob Pisanec iz Hotunj 7 1 
apnene barve in Simona Tovornik iz Podgrada predpražnik. Štirje 
največji kupci Zdenko Verdinek s Ponikve, Dragica Kovačič iz 
Šentjurja, Ana Jagodič iz Prekope ter Hinko Kranjc iz Prožinske vasi 
pa so odnesli domov tekstilne kopalniške garniture.

S policijske postaje
V razgovoru s komandirjem g. Petričem smo zvedeli, da 
so policisti v preteklem obdobju obravnavali 38 
prometnih nezgod, 22 kaznivih dejanj, 109 kršitev 
cestno - prometnih predpisov in 8 kršitev javnega reda 
in miru. Odvzeli so 49 vozniških in 19 prometnih 
dovoljenj. Opravili so štiri t. i. poostrene nadzore nad 
prometom.

Zanimivi so rezultati njihove akcije, ki sojo izvedli 14. 
oktobra med 21. in L uro in je bila namenjena "žejnim" 
šoferjem. Balonček je kar pridno zelenel (oziroma je 
piskalo): testirali so 43 voznikov in vsi so bili "pod 
gasom"; 29 še v dovoljenih mejah, 13 preko meje, eden 
pa je bil načelen in ni hotel pihati.

Alkohol je botroval 5 kršitvam javnega reda in miru:

- S.S. s Proseniškega je 29. sept. v bifeju Jomark skušal 
z razbijanjem kozarcev in opreme prepričati natakarico, 
daje še žejen. Policist, ki je bil pozvan za "pričo", gaje 
našel doma, kjer je izvajal podobne vzgojne prijeme na 
svoji družini. Jutro je dočakal v šentjurski "kehi".

- Dan kasneje je imel svoj show pred Hotelom Alpos 
A.S. iz Gorice pri Slivnici. Razgovor "na roke" z 
receptorjem so mu preprečili policisti ter ga poslali 
domov, kjer pa je začeto delo nadaljeval. Razgrajal in 
grozil je sosedu z nožem tako dolgo, da so ga prišli spet 
obiskat uniformirani znanci izpred hotela. Vklenjen se 
je kmalu znašel za rešetkami, kjer je dočakal trezno jutro.

- Tudi B.K. z Brda in Ž.Z. iz Hrastja sta se preveč vneto 
"na roke" pogovarjala, prvi z ženo, drugi pa s starši. Tudi 
ona dva sta dobila 12 ur časa za premišljevanje za 
zamreženim okencem.

Prometna nezgoda s pobegom
20. septembra je v Novi vasi neznani voznik povzročil 
prometno nezgodo, pustil težko poškodovano peško 
Alenko Kosaber ob cesti ter pobegnil. Policisti so hitro 
in temeljito ukrepali ter že v 10 urah odkrili storilko. 
A.A. iz Drobinskega, ki je med tem že organizirala 
popravilo svojega vozila; seveda ni imela pojma o 
povzročeni nesreči: mislila je, da je povozila goloba. 
Policisti njeni zgodbi niso preveč verjeli ter sojo ovadili 
zaradi storjenega cestnoprometnega prekrška in 
kaznivega dejanja zapustitve poškodovanca brez 
pomoči.
Istega dne zvečer je na policijsko postajo prišla 
povzročiteljicina mati in povedala policistom, da so 
navadna lopovska banda in podobno, za kar si je 
prislužila audienco pri sodniku za prekrške.

Opozorilo: policisti prosijo občane, da so strpni 
pri novonastalih prometnih zamaških skozi 
Šent jur in da ne stresajo svoje nejevolje nad njimi. 
Storili so vse, kar je v njihovi moči, da bi v težavah 
pomagali.

F. K.
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"By pass" - lastninjenje po zakonu ali kriminal?
(1. nadaljevanje)

DKP Meja - Slom d.o.o.

DKP Meja in Slom d.o.o. sta znan dvojček, sestavljen iz 
družbene in zasebne firme. Nastal je z ustanovitvijo delniške 
družbe, kasneje družbe z omejeno odgovornostjo "Meja - Slom" 
februarja 1991. leta.

Kako izgleda njuno sožitje, smo poskušali izvedeti pri direktorju 
DKP Meje g. Gračnerju. Sprva ni bil posebno navdušen za 
pogovor, potem pa seje le odločil, da nima kaj skrivati.

G. Gračnerje v firmi šele nekaj mesecev in zgodovine ne pozna 
in se vanjo tudi ne želi spuščati. DKP Meja čaka na revizijo in 
ko bo imel poročilo v rokah, bo tudi sam lahko kaj rekel ali 
ukrepal. Povedal je, da ima Slom d.o.o. 49 družbenikov, ki so 
skupno vložili okrog 1,8 milijona tolarjev; naj večji delež znaša 
120 000 tolarjev, sam ima v firmi vloženih 80 000 SIT. Firma je 
večinski lastnik hladilnice na Slomu. Ima 6 zaposlenih in se 
ukvarja pretežno s trgovsko dejavnostjo. Ima tudi 
zunanjetrgovinsko registracijo in opravlja nekaj poslov za DKP 
Meja. Po njegovem mnejuje bil Slom d.o.o. morda res zamišljen 
kot tipična by pass firma, kaže pa, da te svoje funkcije ne 
opravlja. Ali je bila družbena lastnina kaj oškodovana ali ne, 
težko reče, dokler nima v rokah revizijskega poročila.

Direktorica Sloma, gospa Tilčka Rečnik je uslužbenka Meje in 
opravlja direktorsko funkcijo po pogodbi. Po njenih besedah so 
poslovni odnosi matične firme z d.o.o. korektni in v skladu s 
predpisi. Vsa ugibanja in podtikanja, da gre za divje lastninjenje, 
so po njenem mneju brez sleherne osnove. Konkretni podatki so 
seveda poslovna tajnost.

Tudi g. Ciril Žmaher, prvi direktor družbe Slom, in g. Jože 
Mlakar, nekdanji predsednik upravnega odbora družbe, nam 
nista vedela ali hotela kaj dosti povedati. Oba sta zatrdila, da gre 
v primeru Sloma za čiste posle.
Tako, to naj bi bilo vse!

?e upoštevamo, da so med ustanovitelji Sloma ugledni 
Sentjurčani, ki imajo svojo skrb za družbeno premoženje 
Potrjeno tudi z številnimi občinskimi in državnimi priznanji, 
Potem bi zadevo lahko na tem mestu zaključili. Toda ne! 
Govorice so preglasne in neuničljive! Pravijo, da gre za nekaj 
več.

Tako smo sklenili iz nam dosegljivih dokumentov napraviti 
svojo "bypass" zgodbo:

Delniško družbo oziroma Slom d.o.o. so ustanovili zaposleni v 
DKP Meja. Ustanovni delež so za večino delavcev ( nekateri 
pravijo, da so bili v dogajanje pritegnjeni tudi na silo) znašali 2 
do 3 tisoč tolarjev, za vodilne pa 10 krat več. Naj višji delež je 
bh 42 000 SIT. Kaže, da so bili ti deleži vplačani iz nekoliko 
v'šjega regresa za dopust. Kdo je določil višino deležev, ni 
znano. Takoj ko je bila firma ustanovljena, je postalo deset

vodilnih delavcev iz Družbenega kmetijskega posestva Meja 
njen večinski lastnik.

Od maja 1992 dalje so vsi posli DKP Meja šli preko Sloma d.o.o. 
Po nekaterih ocenah naj bi v tem času iz DKP Meja preteklo v 
Slom okrog 1 milijon mark, s katerimi so v zasebni družbi Slom 
poravnali kredite, ki sojih porabili za izgradnjo hladilnice na 
Slomu, morda pa tudi še kaj drugega. DKP Meja, ki je kapital 
izgubljala, si gaje morala izposoditi pri svoji hčeri Slom d.o.o., 
če je hotela še poslovati. Za kolikšne vsote seje zadolžila in ali 
je še vedno dolžnik Slomu, ni znano. Možno pa je, daje ali bo 
na račun teh posojil postal zasebni Slom solastnik družbene 
Meje. To je eno poglavje te zgodbe, ki jo lahko potrdi ali zavrne 
le revizija.

Drugi način seje pričel razvijati v jeseni 1990. leta. Takrat so 
razdelili v DKP Meja na račun nagrad za namišljene inovacije, 
kot kaže, precejšnje vsote. Ta denar, ki ga seveda ni nihče dobil 
na roke, so zaposleni posodili nazaj, in sicer eno tretjino Meji in 
2 tretjini Slomu d.o.o. To vsoto so nato vsako leto obrestovali 
po različnih obrestnih merah, leta 1991 je tako obrestna mera 
znašala okrog 200%. Iz tega naslova seje ob koncu leta 1993 
nabralo pri navadnih delavcih nekaj stotisoč tolarjev, pri 
vodilnih pa tudi preko 2 milijona SIT. Najvišji znesek naj bi 
segel celo preko 3 milijonov. "Kapitalisti" so za svoje zneske 
vedeli, dobili so v roke tudi nekakšne listke z vpisanimi vsotami, 
nikakor pa niso mogli priti do tega denarja, tudi v najtežjih 
finančnih stiskah ne.

Ko se je pričela gonja zoper divje lastninjenje in je občinska 
skupščina zahtevala revizijski pregled tudi v DKP Meja, so svoj 
sistem dopolnili. Zgoraj omenjene zneske naj bi uspešno 
"oprali" tako, da sojih naložili na kolektivno hranilno vlogo pri 
Hmezadovi banki. Tudi tu je ta denar za delavce, ki imajo v 
rokah le skromna, včasih celo nežigosana potrdila o posojilih, 
še vedno nedostopen. Kot kaže, čaka na svoj trenutek po 
opravljenem revizijskem pregledu.

Morda je v igri še tretji način, ki pa nam ga ni uspelo razumljivo 
razvozljati. Zaposleni v DKP meja so kar nekajkrat dobili v 
podpis izjave, da posojajo svoji firmi določene zneske, ki so 
namenjeni "za ohranitev delovnih mest", čez nekaj časa pa spet 
potrdila, s katerimi so potrjevali, da so dobili omenjene zneske 
vrnjene. Vse je seveda šlo brez denarja. Tudi na plačilnih listah 
ni bilo sledu o odtegovanjih. Včasih je šlo za večstotisočtolarske 
zneske. Smisla takega poigravanja z denarjem in ljudmi, ki 
izgleda povsem nesmiselno, nam niso uspeli pojasniti niti 
preizkušeni računovodski delavci.

To je ta zgodba, ki bo imela srečen konec, če bo SDK oziroma 
Agencija ugotovila, da so bili vsi domnevni postopki speljani 
zakonito. Če pa bi sodili po skrivnostnosti akterjev in veliki 
neobveščenosti malih družbenikov, ki so v igro spretno in 
takorekoč z zavezanimi očmi potegnjeni kot "sokrivci", potem 
dvomov v "happy end" ne kaže nikomur preveč zameriti.

F.K.
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- konkurenčne cene
- popravila ostalih osebnih vozil * ^
- na zalogi kvalitetna motorna olja ELE 

CflSTROL, flRflL. PROTON
lici VSE UlLLu Lil: lili [JEHmiLtlt

lilLLU LILI [iLL[[lSliililLi til Vuti
■ anti/ra do - SO stopinj C

mz.., % JCtOV7:Wj/Tis«?
<53230 šen/J. Kt>cxJrc* J 2

3& O <53 7<3 V-2-/

•*W mwi| HflPPfff VltOtMMOV: 

fe#® . č\vseS^0'a

^^5/HUČanje doma m tip

TRGOVINA ZAMBI ^
Nun

vampostr*g hlaiami, krili, bluzoni pticami,
Po ugodnih conah vam nudimo:
-otroške bunde od 2.500,00 SIT dalje
-moške in ženske bunde od 3.000,00 SIT dalje 
-termo puloverji otroški od 2.300,00 SIT dalje 
-termo puloverji odrasli od 3.000,00 SIT dalje 
-trenerke otroške od 1.200,00 SIT dalje 
-trenerke odrasle od 1,856,00 SIT dalje 
-yeans hlače od 1.800,00 SIT dalje
-pulovre, jope, srajce in še in še

fg ,

VdmU 6w; ih/ f d* t
-tenis copati različnih modelov

PRIPOROČAMO SE ZA OBISK? ^ *

Termi*
B TEHNIČNA TRGOVINA

Cesta Kozjanskega odreda 87a 
Šentjur
Tel./fax: 741-329

729.00 SIT
799.00 SIT
779.00 SIT 

9-990,00 SIT
od 4.990,00 SIT 

990,0 SIT 
1.149,00 SIT

- salonitne plošče 8 valne 11. ki
- salonitne plošče 6 valne 11. ki - 150 cm
- velika izbira keramičnih ploščic že od
- črpalke Grudfos tK,
- lestenci .j«
- plafoniere
- radiatorski ventili Herz 9
- betonske cevi - vse dimenzije ®
- kristalni lestenci - razni od 9.890,0(Ldo 23.990,00 SIT
- senzorska luč g 6.990,00 SIT
- jupol 30 kg ©■ 2.599,00 SIT
- jubolin kit 2.089,00 SIT
- kombinirani bojler Laguna 80 1 « 26.800,00 SIT
- solarni bojler 1501 .X 69.990,00 SIT
- tesarol - vse barve 879,00 SIT/kg
- glasbeni stolp CROWN 16.489,00 SIT
- betonske mreže 9,5 x 6 mm 4.389,00 SIT/kom
- peči litoželezne SIME od 23,8 KW dalje 49.990,00 SIT
- peči litoželezne VIADRUS od 17 KW dalje 79-990,00 SIT
- gorilec MINOR 1 do 30 KW 46.990,00 SIT

Za obisk se priporočamo vsak dan od 
7,30 do 18.00, v soboto pa od 7.30 do 12.00.

s#H §■m

AGENCIJA:
>, 63230 ŠENTJUR, Dušana Kvedra 12 

tcl./fax: 063/743-124

MARIJANA NOVAK s.p.
Ekonomsko propagandne storitve 

kulturno zabavne prireditve 
posredovanje turističnih aranžmajev 

Sprejemamo oslase. male oglase, čestitke, epp~sporočila
ZA RAVIO ŠMARJE - ŠTAJERSKI VAL, RADIO CELJE, NOVI

tednik, Šentjurske novice in VTV~ televizijo Velenje 
Posredujemo turistične aranžmaje

v sodelovanju s turistično agencijo Orel.CELJE

Adriatic
- poslovalnica ADUT Šentjur (tržnica)

Delovni čas: 
od 8. do 15. ure, v soboto od 8. do 11. ure 

4? 063/743-743_________________
mRME m 

d.0.0. tRSPme
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Na obiinskem prazniku
Ze od nekdaj je bil občinski praznik zame traperice, zajahala svoj city bike, kot se 
nekaj velikega in svetlega, kar je bilo v lepše reče navadnemu malo bolj bikastemu 
tesni povezavi s svobodo, ki so jo iz biciklu, ter se podala na prvo prireditev, 
gozdov prinesK partizani. Potem j= pričela Bi|jc , £etrtkov septemberski popoldan.
] CI/.N-I 1,11 1 r>z-x na nrfnnrtt < n “ 1 * 1 1razsajati demokracija, pa so se partizani in ko sem se nenapovedana pojavila na
•=mi=dgo2vea ve™kin“vS S P-oriačn slavnostne otvoritve 850 n,e,rov 

” ’ 1 in 14 let dolge zahodne obvoznice. Pred

#
"

M. Dvornik, župan in "pra"ford ob cestni slovesnosti

Praznik pa nam je ostal. Odkrito moram 
P''znati, da gotovo nisem prešpricala ure, 
i smo jemali občinski praznik, toda še 
anes mi ni čisto jasno, zakaj pri tem 

Praznovanju gre. Če je res, da je v tesni 
Povezavi z davnim junaškim dejanjem, ko 
Je zlati vitez na belem konju "fental" 
groznega zmaja, ki je po naši občini 
Preganjal device, potem moram takoj reči, 

a Je praznik absolutno na mestu. Res je 
rez veze, da bi device preganjal zmaj, ko 

Pa 'mamo za tak posel precej primernejših 
111 boU simpatičnih dvonožcev, ki svoj 
tozadevni posel večinoma prijetno 
0 v*idajo. Mnogo bolj pa je ta 
z^ov'nski dogodek vprašljiv s stališča 
jraščite živali pred mučenjem: kar tako, 
rez omame, s sulico prebosti nesrečnega 

7rnaja, je zadeva, ki je tudi na ljubo 
simpatične borke proti mučenju živali 
gospe Buser s Ponikve ne morem sprejeti.
^°rej, rekla sem si, Lucija, dovolj si stara, 
a se na lastne oči in ušesa prepričaš, zakaj 

Pravzaprav gre pri tej zadevi s praznikom, 
zmajem in devicami, se vrgla v svoje cool

džamijo so se zbirale same tuje face in ker 
sem imela še malo fore, sem sklenila, da 
omenjeni slavljeni odsek sama 
preizkusim. Pri odcepu od Ljubljanske 
sem zaštartala, gladkost asfaltne površine 
je tako prevzela moj bicikl, da si je koj 
privoščil malce hitrosti, in ko sem s 
kozmično hitrostjo kakih 27 km/h 
pribrzela v prvi ovinek, seje zgodilo, da mi 
neke čudne puščice, nataknjene na 
kovinske palice, niso in niso hotele 
narediti prostora na cesti, moj city bike pa 
ni in ni hotel mimo njih. Zletela sem iz 
ovinka, obsedela na velikem kupu peska in 
ko sem bila skoraj že na koncu seznama 
občinskih uradnikov, ki sem jim nekam 
pošiljala vso njihovo žlahto (iz 
spoštovanja do živcev moje "tršice" 
molitvice ne bom ponovila), mi je naš 
občinski patron Sv. Jurij razsvetlil pamet, 
kajti hipoma sem spoznala, da jim delam 
krivico, Občinarjem namreč. Ta zame 
usodni ovinek jim je zagotovo navdihnila 
sama božja previdnost, kajti uspelo jim je 
ustvariti naravno prepreko, ki bo zadržala

v kupu "mojega " peska vse nekulturne 
voznike in v mestno središče bo vstop 
odslej dopuščen le pešcem ter tistim 
redkim brezmadežnim šoferjem, ki 
spoštujejo vse omejitve hitrosti. 
Potolažena sem zložila vkup vse svoje 
koščice in se skorajda prikradla na

Slovesna otvoritev ceste
V okviru praznovanj občinskega 
praznika je bila v četrtek, 22. 
septembra, ob prisotnosti številnih 
občinskih uradnikov, funkcionarjev, 
izvajalcev ter gostov slovesna otvoritev 
zahodnega dela obvoznice. Okrog 800 
metrov že pred 14 leti narejene trase je 
končno dobilo asfaltno prevleko. 
Dogodek so polepšali šentjurska godba 
na pihala ter nepogrešljivi plesalci iz 
Dolge gore. Na slovesnosti sta govorila 
župan in državni sekretar za promet in 
zveze g. Marjan Dvornik, ki sta s 
Ferleževim 60 letnim Fordom 
napravila tudi otvoritveni krog po 
Šentjurju.

prizorišče. Tu je ravnokar mali možic z 
veliko kravato in prav ličnim trebuščkom 
samovšečno in vneto razlagal slovensko 
cestno politiko ali nekaj podobnega, kar pa 
ni imelo z zmajem ali praznikom nič 
skupnega. Potem je Trta iz Dolge gore 
zaplesala svoj obredni ples, govornik ter še 
eden njemu zelo podoben možic sta sedla 
v starinski avto, s katerim je pred nekaj 
desetletji pokojni g. Ferlež razvažal kante 
mleka, ter se odpeljala na malico v Hotel 
Alpos, ostali prisotni pa smo se spogledali 
ter se porazgubili vsak na svoj konec. 
Previdno in srečno sem zvozila drugi 
"smrtni" ovinek pri bencinski črpalki ter se 
kmalu znašla na novi, malo prej tudi 
slovesno odprti in po krivici nekoliko 
zapostavljeni cesti Nova vas - Jakob. 
Čeprav s hitrostjo res nisem pretiravala, 
sem le prišla kakih 14 dni prezgodaj, kajti 
delavci so še vneto brkljali okrog 
robnikov, pločnik in bankine pa so bili še 
tako razdejani, da sem se z žalostjo v srcu 
spomnila Sarajeva. Sicer pa je cesta pod 
Rifnikom sila lepa in, častna pionirska, 
prav nič podobna spomeniku, ki naj bi si 
ga tam postavil šentjurski ministrski 
predsednik. Če že imata tadva cestna 
odseka s spomeniki res kakšno zvezo, kot
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natolcujejo hudobni jeziki, potem jo imata 
lahko le s tistimi, kijih bodo dobili v novih 
črnih prometnih točkah strmoglavljeni 
neprevidni vozniki.

Otvoritev razstave Marije Prelog "Živali 
tako in drugače" v občinski knjižnici sem 
prešpricala. Kati bi mi res neskončno 
zamerila, če bi zamudila na njen žur.

Tudi stranke so odigrale svoj praznični 
fusbal brez moje prisotnosti. Sem se pa o 
tamkajšnjem dogajanju dobro informirala, 
kajti Nataša, ki ji je všeč libero v šentjurski 
profesionalni enajsterici in se spozna na 
nogomet, mi je izčrpno poročala o vsem. 
Tam seveda ni šlo le za šport, temveč 
predvsem za visoko politiko. Nekdanji 
poklicini revolucionarji iz Združene liste 
so tudi tu nekaj eksperimentirali, najprej so 
hoteli igrati kar z igralcem manj, potem pa 
so v ekipo vključili tudi žensko fusbalerko, 
kar jim seveda kot feministka štejem v 
dobro, a jim vse skupaj ni nič pomagalo.

Že čisto na začetku turnirja se je zgodilo, 
da so kmečki fantje zmleli v prah bivše 
komuniste ter se jim tako maščevali za vsa 
povojna preganjanja, zadružništvo, 
obvezno oddajo in podobne grdobije. 
Kmalu nato so nekaj podobnega naredili 
še Krščanski, ki so se najprej strahovito 
znesli nad LDS zaradi Školjča in Peterleta, 
potem pa so popustili Podobnikovim ter 
jih tako prefinjeno povabili v koalicijo. 
Kljub porazu pa se končne zmage niso 
uspeli otresti in bodo za kazen naslednje 
leto organizatorji tega turnirja. 
Razmeroma poceni jo je odnesla Janševa 
SDSS, ki je z najtesnejšim rezultatom 
izgubila s kasnejšim končnim 
zmagovalcem SKD, kar ji morda obeta 
odškmjena koalicijska vrata. Še največje 
od turnirja imel Bak, ki mu je uspelo 
plasirati precej svojega prav pikantnega 
oziroma odličnega golaža ter nato stočiti 
njegovi pikantnosti primerno količino 
pijač.

V soboto je bil v Šentjurju tek prijateljstva. 
Posebej za to priložnost sem vstala sredi 
noči in se pribajkala na prizorišče. 
Gledalcev je bilo bolj malo, pravo gnečo 
pa so delali sodniki, ki jih sicer ni nihče 
povabil, vendar so bili zelo delaželjni. 
Dobrovoljni in nasmejanih obrazov so 
pripomogli k vsesplošni zmedi, ki je 
prevladovala. Iz zanesljivih virov sem 
izvedela, da nekatere deklice niso vedele 
kje, kdaj in kako se prijaviti. Vsem na očeh 
pa seje zgodil organizatorjem kiks, ko je

g. Marjan, ki je tekel na 5 km, zgrešil cilj, 
saj odcep v ciljno ravnino ni bil označen. 
Nekateri so se dogodku smejčkali, sam pa 
ni imel druge možnosti, kot da se vrne na 
mesto, kjer bi morala biti zastavica, in še 
enkrat pridrvi v cilj s prave strani ograje.

Po tem, ko sem fotografirala start teka na 
5 in 10 km, sem še malo skakljala naokoli, 
da bi ujela še kako zanimivost. Prav hecen 
se mi je zdel gospod sodnik AZS (Atletske

Zveze Slovenije) v izbrani rdeči obleki, z 
rdečo kravato in kapo na šiit, ki mi je rekel: 
"Punčka, pridi sem, boš malo slikala." 
Kasneje sem izvedela, daje brkati optimist 
gospod Koželj. "Sorry, zate pa nimam več 
posnetkov." Ker sem v rokah non-stop 
nosila beležko, kamor sem ovekovečila 
vse vtise iz moje prve novinarske izkušnje, 
sem tekmovalcem ploskala s svinčnikom 
v ustih. Pomagala mi je Alja in najino 
ploskanje je prav samotno odmevalo po 
šentjurskem športnem parku. Vsi smo 
občudovaje zrli v družino Jančič, ki je kot 
prva (by the way - edina udeležena) 
zasluženo dobila tudi plaketo. Omenim naj 
tudi, da sta očka in sinček precenila 
sposobnosti mamce, ki je ni in ni hotelo 
biti na cilj. Ljubeči mož ji je stopil nasproti 
in nasmejano mamo Mileno srečno 
pripeljal na cilj. Poleg rekreativcev pa je 
naše malo mestece obiskalo kar nekaj 
pravih atletov, kot so naša najboljša 
slovenska maratonka Helena Javornik iz 
Zreč in pa Hrapič iz Velenja. Če že ne nad

drugimi stvarmi, pa nad velikimi, lepimi 
nagradami in res enkratno postrežbo pri 
Baku niso mogli biti razočarani. Ob 
Krokodilčkih so se nekateri udeleženci 
spominjali prijateljskih tekov v Šentjurju 
nekoč, ki jih je spremljalo do 300 
gledalcev. Pa saj je tokrat poleg naju z Aljo 
zaploskalo še ostalih 10 gledalcev na 
Vladotov ukaz in grožnjo izgnanstva iz 
neodvisne republike šentjurski stadion. Po

končanem teku je gospod sodnik (ta je 
imel modro kravato, suknjič in kapo s 
šiitom) rekel: "Pravkar smo dobili 
obvestilo (verjetno od Boga), da je 
tekmovanje končano." Še preostali, ki smo 
se pasli na lepo vzgojeni travici stadiona, 
smo se zgrnili k Baku s trebuhom za 
kruhom. Tu si lahko dobil polnozrnate 
štručke in žemljice, sedviče, topel čaj ali 
osvežujoč dejt. Vzdušje je bilo res 
prijetno, čemur sta pripomogli tudi lepi 
mladi natakarici Špela in Petra. Tisti, ki so 
bili uspešni, so težko pričakovali podelitev 
in seveda nagrade, drugi pa smo se 
ukvarjali s hranjenjem, opazovanjem in 
prisluškovanjem (ki je bilo danes že kar 
moja navada). Tako je Joli v brezdelju 
opazila čednega mladeniča temnih las v 
črni trenerki in teniskah air max. Fant, Če 
tole bereš, se oglasi v uredništvo po njen 
naslov. Primoža, najboljšega med 
mladinci, sem vprašala, zakaj ne je 
polnozrnate žemljice. Poleg tega, da raje 
je klobase in veliko sira, mi je tudi zaupal.

4000 Šentjurčanov na karaokah
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da pazi na linijo. Tek je komentiral: "bilje 
ful feeling in ful ubijalski hribi". Všeč je 
bilo tudi Tonetu Ojsteršku in njegovemu 
mlajšemu bratu Boštjanu, prav tako 
zmagovalcu. Medtem ko je Petra navzoče 
vabila na topel čaj s svojim lepim glasom, 
k' ga poznamo že iz radija Šmarje, je igrala 
kmečka muzika, sodniki AZS pa so se 
nastavljali kameram. Za razne formalnosti, 
startne liste, rezultate in podobno,
Je skrbel g. Urbajs za 
računalnikom. Moje budno oko pa 
ni prezrlo šentjurske mularije z 
igrišča, ki je spretno kradla štručke 
za tekmovalce. Ko sem si pridno 
zapisovala vsako najmanjšo 
bedarijo, ki mi je padla na pamet, in 
čakala na podelitev, sem spoznala 
Ines. Res zelo mlada z res zelo 
mladim atijem. Obogatila me je s 
svojo otroško veselostjo in mi celo 
narisala sliko z motivom čirola 
čarola. Njenemu očku pa vendar 
malo zamerim, ker mi je rekel 
tetika". Končno je spregovorila 

Petra. Naštela je vse sponzorje in 
mi smo jim zaploskali (jaz spet s 
svinčnikom v ustih). Glavni organizator, g. 
Prane Zabukovšek, je nekaj mencal in 
mencal ter zmencal opravičilo za 
°rganizacijske napake, ki naj bi po 
njegovem nastale zaradi očitne razlike

Razstava amaterskih 
slikarjev

V soboto, 8. 10. 1994, je bila pred 
Blagovnico Šentjur otvoritev razstave 
amaterskih slikarjev na temo Šentjur z 
okolico. Razstavo so otvorili organiza
torica razstave, gospa Tatjana Cmok, 
duhovni vodja prireditve gospod Šalej 
In podpredsednica občine Šentjur 
gospa Breda Svetina. Otvoritev je z 
zvoki glasbe pospremil orkester Glas
bene šole skladateljev Ipavcev 
Šentjur. Ob koncu je gospa Cmok 
razglasila tudi nagrajene slike, ki jih je 
ocenila strokovna komisija. Nagra
jenci so bili: 1. Jože Perčič - Juški, 2. 
Božidar Ščurek in 3. Toni Mohor. 
Zaradi slabega vremena je sledil le še 
Zelo hiter ogled razstave že tako 
maloštevilnih prisotnih.

B. G.

med rekreativci in atleti. Končalo seje vse 
srečno, večina se je prav zadovoljna 
porazgubila v širni svet.
Bil je lep sončen dan, topel, jesenski, z 
lahnim vetrcem. Pridrvela sem pred 
občino, komaj utegnila parkirati svoj bajk, 
ko meje presenetila muzika in ples mladih 
deklic v prikupnih rdečih oblekcah. Ljudi 
je bilo na prizorišču žalostno malo,

mogoče 10, ali pa še to ne. Pot do dvorane 
je bila še kar zanimiva. Možje srednjih 
let(naj mi oprostijo tisti malo ali veliko 
starejši), najbrž znani Šentjurčani, zame pa 
le leve face, so se kot polži pomikali 
naprej. Tu in tam je vmes bila tudi kaka 
ženička, vsekakor pa so prevladovali 
moški parfumi. Pred vhodom so me 
presenetile otroške risbice. Hej, saj so tudi 
v dvorani. Zelo lepo. Gospod župan je 
govoril o vodooskrbi, cestah, izgradnji 
novega modernega telefonskega omrežja, 
izgradnji mostu za pešce preko Pešnice, 
obnavljanju šol v občini... V bistvu, čeprav 
nerada priznam, me je vse skupaj malce 
uspavalo. Predramila pa me je hecna 
zahvala g. Kovaču, ker je v Šentjur pripeljal 
g.Grdino, ta pa je ustvaril današnji Šentjur. 
G.Kovač je sicer bil izvoljen z izjemno 
večino glasov, vendar pa človek hitrih 
korakov in idealist, ki je mlado 
demokracijo prehitro trčil ob kruto 
realnost, so rekli. Kar solze so se mi ulile 
od presunjenosti nad patetiko g.Jurčka. Za 
tem je nastopila predsednica komisije za 
odlikovanja, ki je razložila, kako so 
podelili občinska priznanja in plakete. 
Plaketo je dobil prav g.Grdina, že kar 
osivel predsednik IS, za spodbudo za 
nadaljno delo (kar si lahko razlagamo na 
več načinov). Nagrajevanje 
osnovnošolcev in dijakov mi je dalo

odgovor na vprašanje "Kaj nima ta 
mularija kej bolšga za delat, ko da zapravla 
čas na dolgocajtnih sejah?", ki sem si ga v 
mislih postavljala pred začetkom seje. 
Gospod Grdina je imel precej hecen 
nastop. Čudil seje nad prejeto plaketo, saj 
je bil v zadnjih štirih letih najbolj 
kritizirana osebnost. Zamešal mi je tudi 
moje pojme iz fizike in kemije; govoril je 

namreč o šentjurski kinetični in 
potencialni energiji. Prve naj bi 
imeli premalo, druge pa čisto 
dovolj, kar seveda nisem uspela 
razumeti in bom zadevo razčistila 
s svojim profesorjem fizike. 
Gospod Rojec, celjski župan z 
rdečo kravato in modro črtasto 
srajco (ki pač ne gresta skupaj), je 
pohvalil prelep šentjurski objekt, 
pokrajino z mnogo kulturne 
dediščine in prvimi turističnimi 
poganjki. Omenil pa je tudi temne 
lise, gospodarstvo namreč 
(primanjkovanje delovnih mest, 
premalo agresivnosti (citiram) in 
zavzetosti. Gospod Miklavc, 

mozirski župan pa je bil v nasprotju 
z Celjanom prav fletno oblečen. Njegov 
nastop me je naravnost fasciniral, saj ni 
trajal več kot sedem sekund. Res vesel in 
energičen človek. Kar zadišalo je po 
mozirskem cvetju. Gospod Zabukovšek je 
govoril o zapostavljeni duhovni 
komponenti in se spominjal tudi škofa 
Slomška: "Spoštujte svoj rod, ljubite svoj 
jezik.". O pomenu Ipavčevih dni je 
povedal nekaj tudi g. Mastnak. Moram 
povedati, da seje pri njemu izrazito videla 
aura, kar je še posebej povdarilo njegovo 
tropsko kravato.

Udeležila sem se tudi svečane otvoritve 
razstave slik Alojza Konca v Alposu. 
Pričakalo me je prefinjeno vzdušje in 
ljudje, ki so neuspešno skušali sovpadati z 
uglajenim okoljem in nežnim pohištvom, 
ki je dišalo po novem. Slike so bile prav 
tako nežne in božajoče. V impozantni 
finosti je izstopala Rožnata pot modrega 
gozda pod rumenim nebom. Prav 
nevsakdanja pa tudi Relikvija 
performance. Potok, gozd, polje. Narava j e 
pač popolnejša od človeškega bitja. Na 
kitaro in flavto sta nam zaigrala Matej in 
Alenka iz šentjurske glasbene šole. 
Prijetnega gospoda sem povprašala za 
mnenje o slikah. Dejal je, da so živahne in 
vesele, spontane kot narava.

Slavnostna seja občinske skupščine
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NOVICE

LUCIJINA REPORTAŽA

Karaoke so me ful razočarale. Pred tržnico 
se je trlo folka, ki je odštekano buljil v 
žarko razsvetljen nizki oder na sredini, na 
katerem seje prisiljeno krohotala in kazala 
vse svoje zobe tja do kočnikov malce 
predebela voditeljica oddaje, ki je seveda

vsakemu nastopajočemu menda povedala 
nekaj vzpodbudnih besed ter jim tudi 
pomagala peti, če je bilo treba. Toda vse 
skupaj je bilo slišno le na določenih 
zvočniških linijah, tako da sem komajda 
registrirala, da je zmagala naša Polona 
Podovac. Baje je pela super, a bi to sama 
težko potrdila, kajti pri svojem 
izgubljenem kroženju v množici mladih 
navdušencev ( kaže, da me leta že res 
nekoliko dajejo), sem uspela uloviti le tu 
pa tam kakšen akord. Sicer pa si oddajo 
oglejte "v živo" na TV, tako kot si jo bom 
jaz, pa vam bo jasno, da so vsi, ki se v

ŠMARJE PRI JELŠAH

K7 m

Šentjurju imajo za kulturne, bili ta večer 
zbrani pred tržnico. In takih je okrog 4000. 
Res obetavni podatki. Tistih nekaj tisoč 
ušivih mark, kolikor je stala ta zabavica, se 
je dobro porabilo.

Iz maše na Rifniku se norcev ne bom

delala. Od daleč sem le previdno poskušala 
oceniti število romarjev, ko pa sem med 
njimi uzrla kar nekaj pobožnih fac iz 
prejšnje (in zdajšnje) komunistične 
občinske garniture, sem iz higienskih 
razlogov pri priči zapustila prizorišče.

Zal sem zgrešila promocijo čisto nove 
knige o več tisočletni zgodovini Rifnika in 
vam, dragi bralci, zato ne morem poročati, 
zakaj so se naši občinski možje odločili za 
financiranje rifniškega podoživljanja. 
Gotovo pa je prav, da se z občinskimi 
denarci preparirana preteklost pokloni 
sedanjosti na sam občinski praznik.

Da imajo naši občinski možje velik posluh 
za kulturo, se je ponovno potrdilo na 
predstavitvii Kuretove brošurice "Ipavci", 
ki jo je naročila in dala tiskati občina sama 
kar v 3000 izvodih. Oba Grdine, starejši in 
manj stari, ter ljubljanski profesor, ki so 
letos v kooperaciji menda Ipavce prvi 
odkrili, so o njih razpravljala tako 
umirjeno, da sem med njihovimi ekspozeji 
nemoteno podoživela in preanalizirala 
svoj zadnji uspešni randi, kar štejem 
Ipavcem oziroma Grdinom v velik plus.

134. pevska izvedba pesmi "Slovenec 
sem" meje pa tako kot običajno raznežila 
do solz.

S pravim strahospoštovanjem sem sc 
podala na zadnjo kulturno prireditev v čast 
občinskega praznika na večer Ipavčevih 
pesmi v farni cerkvi. Mama meje zavila v 
zimsko bundo, toda v cerkvi je bilo 
presenetljivo prijetno toplo in sem se 
kmalu razkomotila. Po klopeh se je 
pobožno posedlo kakih sto ljubiteljev 
zborovskega petja, nastopajočih pa tudi ni 
bilo nič kaj dosti manj. To razmerje 1 : 1 
sem si štela v posebno čast, saj sem 
takorekoč imela svojega pevca, kar je bilo 
seveda dosti bolj kulturno kot na karaokah, 
kjer sem se v plebejski množici dobesedno 
izgubila.
Petra je spet v svojem simpatičnem slogu 
prebrala nekaj pametnih uvodnih stavkov, 
ki so sicer bili enaki lanskim, kar pa nič ne 
de, saj so bili lanski tudi tako pesmi kot 
večina pevcev, Ipavci pa se še sploh celih 
100 let niso kaj prida spreminjali. V tem 
stilu je izzvenel tudi županov govor. Še 
najbolj presenečen pa je bil gospod Joži 
Ipavec, ki je pred obličjem Svetega Jurija 
moral vzeti šopek iz rok občinskega Jurija, 
menda v zahvalo, ker ga je spočel slavni 
prednik (Jožija, ne šopek!). Sicer pa sem 
bila s to cerkveno kulturno prireditvijo, ki 
bi jo jaz sicer malo posodobila s kakšnim 
baletnim vložkom ali malo živahnejšim 
bendom, povsem zadovoljna, saj se je 
končala že v dobri uri.

Večer Ipavčevih pesmi
S koncertom mešanega komornega 
zbora Celje ter ženskega in moškega 
zbora "Skladateljev Ipavcev" v 
šentjurski farni cerkvi so se v soboto, 
15. oktobra, končali letošnji Ipavčevi 
kulturni dnevi.

Tu pa je konec mojega novinarskega 
poslanstva. Moram priznati, da sem nad 
njim in nad praznikom bila tako očarana, 
da bom skušala urednika preprositi, da me 
še kdaj vključi.(Mimogrede vam 
prišepnem, da bi ob pisanju v ŠN lahko 
tudi obogatela).

Vaša Lucija

Celjski komorni zbor je bil prvi gost večera v farni cerkvi
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L NOVICE OBVESTILA '

So vimena krav res tako bolna?
Ali veterinarji rabijo denar?

V lanskem letu sta bila sprejeta pravilnika o mleku krav, ki 
obravnavata plačevanje mleka in zatiranje vnetja vimena. 
Poglavitna novost obeh je ocenjevanje kakovosti mleka na 
osnovi števila celic.

Kaj je to skupno število celic? Naše mleko je vendar 
higijensko neoporečno!

Higiensko neoporečno mleko je lahko "onesnaženo" z velikim 
številom celic, kar pomeni, da prihaja iz bolanih vimen. Takšno 
mleko ima manj kazeina, kar v sirarstvu pomeni manjši izplen 
ter zaradi spremenjenega mlečnega sladkorja - laktoze, slabše 
mlečne izdelke.

Pa saj so naše krave zdrave!
Vnetje vimena je lahko klinično opazno, to je klinični mastitis, 
ali pa neopazno, to je latentni mastitis. Slednjega 
diagnosticirajo veterinarji na osnovi laboratorijskodoločenega 
števila celic v mleku. Od 345 v septembru pregledanih vzorcev

mleka, je bilo ugotovljeno, da so v 290 primerih povzročili 
latentni mastitis mikrobi iz rodu Staphylococus. Latentni 
mastitis se z enega seska ob neustrezni higieni molže lahko 
prenese na druge seske in na druge molznice.

Ali se splača zdraviti?

Mlekarna iz Ljutomera bo že v oktobru mleko plačevala na 
osnovi števila celic. V kratkem ji bo sledila verjetno tudi 
mlekarna v Arji vasi.

Večino okuženih molznic je mogoče ozdraviti, neozdravljive 
pa je potrebno izločiti iz reje.

Kaj pa preventiva?

V poštev pride le pravilna molža, najboljši in redno vzdrževani 
molzni stroji ter ustrezna higiena molže. V okuženih rejah 
pridejo v poštev razkuževanje seskov, zdravljenje bolnih 
molznic, presuševanje z antibiotiki in izločanje neozdravljivih 
krav.

mag. Andreja Stopar, vet.inšpektor

Segrevanje in plesnenje silaie
Povzročitelj te nadloge so kvasovke, ki se razvijajo 
v dobrih silažah (za razvoj potrebujejo sladkor) ob 
Prisotnosti zraka. Ogrete silaže imajo izrazit vonj 
Po alkoholu.

V silažah se kvasovke močneje razmnožujejo na 
začetku siliranja, dokler ni silos tesno zaprt, ter po 
°dprtju, ko zrak spet prodre v silažo. Do 
povečanega števila kvasovk pride zlasti pri 
Počasnem polnjenju, nepopolnem pokrivanju, 
slabem tlačenju, premajhnem dnevnem odvzemu 
ln Pri prezgodnjem odpiranju silosa. Z naraščanjem 
temperature se razvoj kvasovk še pospeši in se 
Hkrati pojavijo tudi ugodni pogoji za razvoj plesni. 
Silaža, ki se pregreva, kmalu začne tudi plesneti.
Če se silaža greje ali celo že plesni, je potrebno 
ukrepati. Najbolj učinkovito sredstvo je 
Propionska kislina, ki se dobi v Avstriji pod 
trgovskim imenom Luprosil in Propcorn. Pri nas je 
na voljo pripravek Mold Zap (tekočina ali prašek), 
kt ga prodaja Salus iz Ljubljane.

Ogreto silažo najprej odstranimo iz silosa in jo 
tanko razprostremo, da se ohladi. Če ni plesniva, jo 
Hhko v nekaj dneh tudi pokrmimo. Na I liter 
kisline damo 4 litre vode (upoštevajte navodila 
Proizvajalca!) ter s to raztopino poškropimo 
°dkrito površino. Na ta način zaščitimo do 30 cm 
debelo plast silaže, kar običajno zadošča. Če se 
silaža pregreva tudi v globljih plasteh, si lahko 
Pomagamo z aparati za pranje pod visokimi 
Pritiski. Po tretiranju naj bo silos 3 dni pokrit s 
°*ijo. Če se prične ponovno greti, postopek

Ponovimo.

—__________Mija Roženičnik, dipl, ing, kmet.

Osebni dohodki funkcionarjev še enkrat
Vse dokler nisem prebral članka v ŠN o OD funkcionarjev, sem bil trdno 

prepričan, da dela težave matematika samo pravnikom. Sedaj vem, da tudi 
veterinarjem ta presneta veda povzroča težave kljub akademskim naslovom. Kot 
dokaz naj vam služi fotokopija nakazila: za mesec september sem prejel 36 576,30 
SIT. Do 90 000 je še kar lepa razlika, kajne?

Jurij Malovrh
Pa smo le izvedeli za eno funkcionarsko plačo! Če bi bila javna, do ugibanja 

in morebitne napake sploh ne bi prišlo.
Glede matematike je pa takole: gospa Arzenškova nam je povedala, da je 

komisija g. Malovrhu namenila največ, kar mu po zakonu lahko da. To pa pomeni 
: 6,9 x 29 600 SIT + 12,5 % za del. dobo + 20 % stimulacije = 280 830 SIT. 
Gospodu Malovrhu kot honorarnemu županu pripada ena tretjina te vsote - to je 
pa že celo nekaj več kot 90 000 tolarjev, kajne!

Očitno matematika dela težave tako županu, ki ne loči bruto plače od neto 
izplačila in pozablja na poračune, kakor tudi njegovim uradnikom, ki mu plače 
ne znajo izračunati.

Urednik
Opozorilo: Prejeli smo več nepodpisanih odmevov. Pisce opozarjamo, da 

objavljamo samo podpisane prispevke.

Obvestila matične službe
Poročili so se:
Božo Petek iz Brezja ob Slomu in Lea Uršič s Kamenega, Ladislav 
Kladnik in Dragica Polak, oba iz Šentjurja, Bojan Povh in Darja Čelič, 
oba s Ponikve, Srečko Polšak z Žegra in Martina Valčka Kotnik iz Lopace.

Umrli so:
Marija Golež (84) iz Repnega, Jožef Mraz (74) z Botričnice, Konrad 
Planico (78) iz Gorice pri Dobjem, Filip Jakopin (82) iz Laz, Poldi Pušnik 
(18) s Kalobja, Ivan Mahne (67) iz Kostrivnice, Maks Tržan (65) iz 
Vodruža, Ana Križnik (84) iz Podloga, Neža Gubenšek (86) iz Dobja pri 
Lesičnem.
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Ponikva skozi čas
( 1 .nadaljevanje)

Iz 1498. leta je ohranjen urbar iz tedaj 
združenega zbelovsko - lemerškega 
gospodarstva, v katerem so zajeti skoraj 
vsi ponkoški kraji. Za ilustracijo naj

Šmigelnova hiša - lovska postojanka 
Celjskih grofov

navedem nekaj podatkov. 50 podložniških 
družin je imelo 9 župnic (večje županske 
kmetije), 3 puste župnice, 4 dvojne 
kmetije, 3 poldruge kmetije, 23 kmetij, 3 
polovične kmetije, 5 pušč, 1 mlin in 1 pusti 
mlin. Dvajsetim družinam so bile zaradi 
težkih časov priznane obveznostne 
olajšave. Veliko je bilo osebenjakov, t.j. 
ljudi brez zemlje in lastnega doma. V 
urbarju je navedena tudi dvotretjinska 
vinska desetina od 43 vinogradov.

Gospoščine so imele na Ponikvi svoje 
urade, ki so bili v bistvu večje kmetije. Tak 
urad je bila kmetija v Unišah - Slom, kije 
v zemljiško gospodarskem smislu 
pripadala gornjegrajski graščini. Ko so 
leta 1631 uporni kmetje razdejali grad 
Rudnek, je bil v Unišah ustanovljen 
poseben urad Slom, ki je bil podrejen 
Gornjemu gradu. Okoli 1736. leta gaje 
imel Jožef Novak, Slomškov praded.

Graščina na Ponikvi

gospod leta 1635, ni znano, prav gotovo pa 
ni najlepše ravnal s podložniki, ker so se 
tega leta kmetje uprli ter razdejali z zidom 
in jarkom zavarovani grad. Kasneje so ta 
grad prezidavah in mu dodali eno 
nadstropje na krilu in kapelico (to so 
kasneje prestavili v pritličje). Levo od 
gradu so bila gospodarska poslopja z 
velikim hlevom, kjer so imeli konje. Tu so 
bile tudi še dolgo ohranjene sani, s 
katerimi se je po pripovedovanju starih 
ljudi "veselo sankalo po graščinskem 
hribu".

Lastniki: 1787-1839 grofje Drenersburški 

1839- 1855 grofje Trartmansdorfski 

1855-1876 Guggentali 

1876-1944 Aufharti

Leta 1836 je kupil grad polkovnik Viktor 
Guggenthal, ki je dozidal eno nadstropje, 
zgradil levo od gradu sodnijo z zapori 
(spadali so pod sodno oblast Blagovna) ter 
vilo Rosenau (špalir vrtnic od ceste do 
hiše). Sin Aleksander je grad prodal in se 
naselil v vili. Zadnji lastnik graščine je bila 
družina Aufhardt. Ana Enerstina je umrla 
leta 1944 in je pokopana na ponkoškem 
pokopališču. Sorodniki iz Gradca so po 
njeni smrti iz graščine odnesli mnogo 
dragocenosti. Nečak Georg Aufhardt naj 
bi še živel v Ameriki. Leta 1946je graščina 
iz nepojasnjenih vzrokov pogorela. Za 
njeno obnovo takrat ni bilo posluha, 
čeprav obstaja v zgodovinskem arhivu 
dokument s predračunom obnove, ki pa je 
žal zaradi negativnega stališča oblastnika, 
ki ni znal ceniti starejše zgodovine svojega 
kraja, obležala v predalih neuresničena.

Vilo Rosenau je kupil gostilničar Štefan 
Gobec. V njej danes živi njegov vnuk, ki 
hrani izredno zbirko zgodovinsko 
pomembnih predmetov.

Kmečki upori na Ponikvi
Prvotni lastniki so bili Gospodje s 
Ponikve, že prej omenjeni iz časa 1197- 
1213. Že takrat je bil grad večje 
gospodarsko središče, leta 1493 dobijo 
grad v last Grofje Celjski. Kot zanimivost 
iz tega časa naj navedem lov na ptiče. 
Lovili so na t. i. Tičnici. V vasi so imeli 
lovsko postojanko, hišo (danes 
Šmigelnova hiša blizu šole), kije v požaru 
vasi ostala nepoškodovana in je danes prav 
gotovo naj starejša hiša v vasi.

Po izumrtju Celjanov je grad prešel v last 
Habsburžanov. Kdo je bil zemljiški

V že omenjenem kmečkem uporu 1635. 
leta se je v zbelovsko - lemberškem 
območju uveljavil kmet Blaž Glavač iz 
Cecinja pri Ostrožnem. Bil je prekaljen 
borec proti Turkom, dober govornik, pa 
tudi pismen je bil. Sam se je imenoval 
Mesija. Z uporniki je napadel samostan v 
Studenicah, krenil proti Konjicam, zažgal 
grad Pogled v Mačah, prodrl do Oplotnice 
ter Slovenske Bistrice. Po zatrtju upora se 
je Glavač pol leta skrival, novembra 1635. 
leta pa so ga prijeli zbelovski ljudje. 
Štirikrat so ga zasliševali v Celju ter ga

potem, ko je vztrajno molčal, pričeli 
mučiti. Po enoletnem mučenju so ga 
pokončali. Obglavljenega so razčetverili, 
dele njegovega telesa razobesili ob deželni 
cesti, glavo pa nataknili na kol. Podobno 
usodo je istega leta doživel tudi uporni Šter 
s Planine.(Jože Koropec: Mi samo tu).

Turki v naših krajih
Turki so preko Ponikve divjali štirikrat- 
Leta 1473 so se, vračajoč s Koroške, 
razdelili pri Slovenj Gradcu v dve skupil' 
in ena je prišla preko Konjic do našega 
kraja. V dolgi vrsti je vlekla s seboj 8000 
ujetnikov. Pod Rifnikom sta se obe skupin' 
spet združili.

Preko Ponikve so šli Turki spet leta 1492 
in 1529. V knjižici "Celje - okolica" pi§e 
Angelos Baša o župniku na Ponikvi, ki je 
bil tudi v Jeruzalemu in je leta 1491 dal 
utrditi pokopališče ob cerkvi z jarkom 'n 
kamnitim zidom, ki je zgoraj imel bastijo
- nazobčan nadzidek. Obzidje je imelo 4 
obrambne stolpe, pri cerkvenem stolpu in 
vratih pa so stražili noč in dan, ker v tistih 
nevarnih časih niso zaupali niti prijatelju, 
kaj šele sovražniku.
Ljudje so se sami organizirali v skupine ter 
branili sebe in svoje premoženje. Tako so 
nastala domača imena: pri Vojščanšku - 
Vošanšku (v kroniki piše, da so se tam 
spopadli s skupino Turkov), pri Knezu, pr’ 
Grofu (vodji skupine obrambovcev).
Iz tega časa izvira tudi zgodba " Petelinja 
zlaka" (bolj zgaga!): V žagajsko - lutrskih 
goščavah so kmetje pred Turki skrili svojo 
živino. Ravno ko so Turki prišli mimo, je 
zakikirikal nesrečni petelin in vse skupak 
izdal Turkom.
Na cecinjskem klancu so našli tudi turško 
podkev.

(se nadaljuje)
Slava Kovači

Ljudska univerza vabi
- Začetni in nadaljevaljni tečaji 
nemščine, angleščine in italjanščine
- Seminar za trg. poslovodje in trgovce ( 
začetek 28. okt. in 6. decembra)

- Usposabljanje računovodij (pogoj je V. 
stopnja izobrazbe)

- Plesni tečaj za odrasle
Vse informacije dobite na sedežu LU na 
Mestnem trgu 5
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NOVICE STARE TRIKE ZGODBE

........................... ............

Velika gospa z malega dvora
Mati, ja kaj pa govorite. Jaz da bi morala biti hvaležna Bogu 

Za starega moža, pa za to, da sem gospa? O, to pa že ne! Ali vi 
sploh veste, kakšno je moje življenje. Ferdinand me od jutra do 
večera gleda kot pes čuvaj in dan za dnem moram poslušati 
njegove nauke: to stori tako, tega ne znaš, ker si še premlada, 
ee bi imela šole, bi to že vedela, drugikrat vprašaj mene, in še 
ln še. Se pri jedi mi ne da miru. A za to naj bom hvaležna Bogu!"

Ne govori traparij. Ferdinand že ve, on je gospod in visoke šole 
Je študiral, le poslušaj ga," sojo mirili mati.

Toda Lenika se ni dala. Z očmi, polnimi nežnosti je gledala v 
daljavo mimo matere in govorila:" Vrtnarjevo telo je kot struna 
napeto. Kadar obrezuje živo mejo, se tako z lahkoto sklanja in 
ko me pogleda, se mi omehčajo kolena, da ne morem stran od 
okna. Ferdinand pa se še pripogniti ne more, ker mu je napoti 
tisti njegov trebušček, v katerem so dobrote Rezine kuhinje. 
Vrtnar ima goste črne lase, Ferdinandu pa se velika pleša sveti 
kot ritki najinih dvojčic."

Jezus Kristus, to so grešne misli. Bom že povedala Ferdinandu, 
da je nedeljska maša premalo zate. Vsako jutro bi morala v 
cerkev, ne pa da poležuješ med špicami in svilo."

Vsako jutro pa že ne bom hodila v cerkev, saj nisem farovška 
kuharica," je visoko povzdignila glas mlada gospa.

Najraje bi te stresla za tisto sračje gnezdo, ki ti čepi na vrhu 
glave. Le kje, za božjo voljo, si dobila take pšenične lase, ko pa 
sva midva z očetom oba temna."

Tudi sosedje se čudijo mojim lasem in opletajo z jeziki, daje 
imel sosed Janez tako svetle lase. Je res, mati?" je nekam 
posmehljivo vprašala Lenika.
Če sosedje tako govorijo, bo že držalo".

Takrat pa so se mati zavedli, da so rekli malo preveč. Za hipec 
so umolknili, nato pa so se glasno z besedami pognali v 
Leniko: "Zdaj pa se spravi k Ferdinandu! Franca, zapelji voziček 
Pred hišo, da se ne bo Lenika martrala po tem fardamanem 
Pesku".

Franca je odpeljala voziček, mati pa so pospremili Leniko do 
Vrat in jo ob slovesu pomenljivo pogledali:" Pamet v glavo, 
dekle! Gospa si pa le!"

Ko je Lenika zapeljala v ovinek pod hišo, so mati zaklicali:"Po 
nedeljski maši se bom oglasila. Prišla bom sama."

Lenika je prikimala in in pomahala materi v pozdrav. Potem je 
Položila svojo lepo roko na voziček in pogled se ji je ujel v širok 
z'at prstan, poročni seveda. Pomislila je: Že mora biti tako.

V nedeljo zjutraj so šli mati k prvi maši. Bilo je lepo jutro, tako 
Pač, kot so po navadi pomladanska jutra na deželi. Pot do cerkve 
Jih je vodila mimo hčerine hiše. Vse je bilo v najlepšem redu: 
cvetlični vrt je bil ko pušeljc, živa meja vzdolž njega pa do 
rnilimetra natančno porezana. Bili so zadovoljni. Vse bi storili 
Za Lenikino srečo, ker sojo imeli od vseh otrok najraje.
Mati so se med prvimi vračali od maše. Ferdinand je stal na 
nšnem pragu in čakal spoštovano taščo. Razlika v letih med 

■_^ct°in in taščo je bila precej manjša kot med Leniko in

Ferdinandom, zato ni bilo čudno, da sta se tako dobro raumela 
in v marsičem soglašala. Krepko sta si stisnila roki in stopila v 
salon, kjer je bilo že vse pripravljeno za bogat zajtrk. Mati so si 
s prikimavanjem in nasmehom ogledovali čudovito pohištvo, 
veliko uro ob steni, kristalni lestenec, portrete Ferdinandovih 
prednikov in seveda niso mogli mimo pohvale nove perzijske 
preproge. Pa zavese, te so bile iz belih špic - spadale so k 
Lenikini bali. Ferdinand je tašči ponudil stol in takrat je v salon 
vstopila Lenika v široki jutranji halji iz vinsko rdečega žameta, 
z razpuščenimi lasmi, ki so se ji v vsej svoji teži spustili do 
polovice hrbta. Voščila je materi dobro jutro in vsi trije so sedli 
k zajtrku. Ferdinad je odklonil Rezino pomoč rekoč, da si bodo 
kar sami postregli. Med jedjo so se pogovarjali o dvojčicah, 
vremenu, hiši, o Leniki, ki kar žari od vsega dobrega in še o 
marsičem. Naenkrat pa so mati dejali Ferdinandu:" Veš, dragi 
zet, vse je lepo in prav, ampak živa meja bi morala biti bolj 
skrbno obrezana in tudi v cvetličnem vrtu bi bilo lahko kaj na 
novo posejano. Ta vaš vrtnarje premlad in se premalo spozna 
na svoje delo. Bolje bi bilo, da si najameš drugega, malo 
starejšega, ki bo bolj resno opravljal svoj posel. Se ti ne zdi, da 
imam prav, Ferdinand?"

Popolnoma prav imate, mati. Tudi sam sem že razmišljal o tem. 
Vsekakor je premlad."

Lenika je poslušala in vedno hitreje mešala kavo v skodelici 
angleškega servisa. Bila je premalo pazljiva in par kapljic je 
pljusknilo čez rob. To je opazil tudi Ferdinand, kije imel svoje 
sokolje oči povsod tam, kjer je bilo najmanj treba. Nekam 
nervozno je posvaril svojo mlado ženo: "Leni, pri mizi moramo 
biti vedno zbrani."

"Ja, razumem, Ferdinand," je hitro dejala Lenika. Dvignila je 
svojo lepo glavo in skoraj s sovražnimi očmi pogledala mater.

Ponedeljek je bil čisto navaden dan, pa vendarle ne čisto 
navaden.

Popoldne je Lenika stopila na vrt, da si natrga šopek rož. V kolu 
pri vrtni utici je opazila sivolasega moža z vrtnimi škarjami v 
rokah. Ko jo je tudi on opazil, je stopil proti njej, seji priklonil 
in pozdravil:" Dober dan, milostljiva. Jaz sem vaš novi vrtnar. 
Ime mi je Gusti. Upam, da se bova razumela. Ste pa kot roža 
med rožami. Pa ne zamerite."

Lenika mu je prijateljsko stisnila roko. Rekla mu je, da ga ne bo 
motila, le šopek si bo natrgala.

Gusti je odšel za delom, ona pa je s sklonjeno glavo odšla proti 
kamnitemu podstavku, na katerem je stal marmornati amorček. 
Prav tisti hip, ko ga je hotela pobožati, je sonce poslalo skozi 
iglice srebrne smreke svoje tople žarke, ki so se ujeli v Lenikin 
poročni prstan, daje zažarel v vsej svoji mogočnosti. Vzravnala 
seje in slišala materin glas, kije priplaval od nekod: Bogu bodi 
hvaležna za srečo, saj si velika gospa z malega dvora.
Kaj pa ljubezen?

Ljubezen je odšla z mladim vrtnarjem.

I.Podgajski

17



Šentjurske
NOVICE POSLOVNA STRAN

Ipl ■

TRGOVINA
STORITVE

d.o.o.

Ljubljanska 26, 63230 ŠENTJUR 
Tel./fax: 063/743-151. tel.: 741-151

H času prihajajoče MmS 
ArL3Pylha 5 servisom 

nudi veliko izbiro 
gorilcev za olje in plin, 

avtomatiko in Asjtalo 
blago.

rc5MUcijA GKASSLITvJ 
tc Ot> 2.799,00 SIT tiplje

m žei$# ves uk™*
c?

«11W!

ŠMARJE PRI JELŠAH

^^AKVONIJ
Tel./fax:063/743 010 
Cesta Kozjanskega odreda 13, 
63230 Šentjur 

TRGOVINA IN SERVIS

sppapeitB

Prijave na naš telefon. Rezultati 
bodo objavljeni v naslednji 

številki.
Pralni stroj, štedilnik, hladilnik ali 
večji aparat vam v naši trgovini ne 
bomo le prodali, ampak vam ga na 

vašo željo naši serviserji tudi 
strokovno montirajo in preikusijo, 

seveda brezplačno!

TVgovina * belo tehniko, akustiko, široko 
potrošnjo, elektro in vodovodnim 

materialom ter rezervnimi deli
SUPER CENE

štedilnik
2xplin + 2xelek.

40.390,00
sušilni stroj GORENJE 

38.980,00

pralni stroj
GORENJE 604 X

44.990,00
lonček bela kava 
porcelan

130,00

peči na plin, elektriko,1 
jetrolej

UGODNO

pROPfOflUM 
SONJA''.

Cenjene stranke obveščamo, 
da je na zalogi velika 

izbira jesenskih in zimskih 
oblačil po zelo ugodnih 

cenah!
Ul. Dušana Kvedra 43 

Šentj . mdiwmpeMzUropkt 

J* znamk "RAŠICI MM moto« 
p0 izr^M uplinili cenah!

MMte M&efrrfffrrifojleMm'

Za jesen in zimo 
vprodajalnab
a l r; r? r
nudimo čevlje

po ugodnih cenah!

S
I,

=,f\ w

Mb UŽMft«

iiel.*T83'n3
Kupcem traktorjev

podarimo v oktobru
KASKO ZAVA ROVA NJE 
irs 2 °/o POPUST - darilo
tpMMHi f» prodaja tiaro m

Pokličite 063/783-113
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Pismo iz Eleganta
Spoštovani urednik!
Pri nas v Elegantu se že dalj časa kopičijo 
problemi, ki jih delavke zelo težko 
prenašamo. Vzdušje med nami in 
vodstvom je često že tako naelektreno, da 
samo čakamo, da se enkrat zgodi nekaj 
nepredvidenega. Čutimo se kot del 
kolektiva, kot del Eleganta in tudi vemo, 
da nam je takorekoč usojeno, da si tu 
služimo vsakdanji kruh, zato nam ni 
vseeno, kaj se bo zgodilo z našo tovarno 
>n z nami. Zdi pa se nam, da bi naše težave, 
ki se vedno kuhajo le znotraj tovarniških 
zidov, morale priti tudi v javnost in bi se 
tako dalo marsikaj le urediti. Znotraj 
kolektiva namreč vladajo taki odnosi, da 
se ne da nič zmeniti. Delavke premalo 
vemo, kaj se sploh dogaja, če pa se katera 
upre ali hoče zvedeti kaj več, potem ji v 
tovarni ni več obstanka. Vodilni jo že na 
nek način tako dolgo obdelujejo, da odide. 
Vse se začne in konča pri direktorju g. 
Leskošku. Tistim, ki ne držijo z njim in z 
njegovimi zaupniki oziroma mu niso 
popolnoma poslušni, se slabo piše. Tako 
smo prišli že tako daleč, da si nobeden ne 

_upa reči nič več. Tudi me, ki vam to

pišemo, se ne bomo podpisale, ker bi nas 
doletele prehude posledice. Svoje naslove 
vam bomo sporočile po telefonu, če nam 
boste obljubili, da bodo ostali tajni.
Šentjurske novice, ki so bralcem pred 
časom nekaj takega ponujale, pomagajo 
poiskati odgovore na nekatera naša 
vprašanja, ki nas mučijo. Računamo, da bi 
se s pomočjo javnosti lahko kaj doseglo, 
hkrati pa bi tudi me bile zaščitene pred 
samovoljo vodilnih.

Sprašujemo:

1. Kako je mogoče, da moramo skoraj vse 
delavke kljub nizkim plačam v preteklem 
letu (cca 20 000 tolarjev) plačevati 
dodatno dohodnino (tudi do 40 000 SIT), 
čeprav je kontrola SDK ugotovila, da 
obračunavanje plač ni bilo zakonito ? 
Kako je mogoče, da kljub zapisniško 
ugotovljenim nepravilnostim nihče nič ne 
ukrene?
2. Sprašujemo se, zakaj je vodstvo vzelo 
v najem halo v Loki in sedaj tja vozijo 
tako delavke kot tudi robo, ko pa je v 
Šentjurju v novem delu Eleganta dovolj 
prostora? Po našem mnenju se tako 
ustvarjajo povsem nepotrebni stroški, pa

tudi mnoge delavke so s premestitvijo v 
Loko hudo nezadovoljne.
3.Slišimo, da so bili najeti veliki krediti in 
da ne moremo priti na zeleno vejo zaradi 
velikih obremenitev z njimi. Zaposlene bi 
enkrat res že rade vedele, za kakšne 
kredite gre in zakaj so bili porabljeni.

4. Dela imamo v Elegantu toliko, da 
moramo delati marsikatero soboto in tudi 
pc 12 ur na dan, zlasti v obratu v Loki, 
denarja za plače pa ni. Naše norme so take 
ali še višje kot v drugih konfekcijskih 
tovarnah, naše plače pa dosti nižje. Kam 
gre naš težko zaslužen denar?

5. Rade bi tudi vedele, zakaj so vodilni 
prodali kuhinjo, ki je res naša, delavska?

To je le nekaj vprašanj, ki nas mučijo. 
Morda bi odgovori nanje lahko pojasnili 
tudi mnogo drugih nesoglasij med nami in 
vodstvom. Nadvse rade bi, da bi si z 
delom svojih rok ne le zaslužile dostojno 
plačo za preživetje, temveč bi se v tovarni 
tudi prijetno počutile. Res je hudo, če 
človek skoraj nič ne ve, vedno pa ga 
nekdo priganja in kriči nad njim.

Prosimo za objavo pisma čim prej.

Delavke Eleganta

$ kom se bo povezovala ZLSD?
Povezovala se bo z vsemi, ki želijo boljši 
jutri in so zanj pripravljeni storiti že danes. 
Demokracija ni dana sama od sebe, k njej 
vodi več poti, ki jih je potrebno tudi graditi. 
Demokracijo je treba znati živeti.

V prejšnji številki ŠN je g. Pungartnik 
omenil, da so nekatere stranke priviligirane. 
S tem se seveda strinjam, samo vprašanje je, 
kuj je za koga privilegij. Če je s privilegiji 
mislil na lastnino, ki jo je ZLSD nasledila od 
^KS, moram poudariti, da so bili naši 
Prostori zgrajeni izključno s članarino. Res 
Pu je, da so v članarino prispevali tudi mnogi 
12 sedanjih vodstev drugih strank. G. 
Pungartnik je bil npr.član ZKS do konca leta

Da, tudi druge stranke, kot je npr. LDS, so 
lastnice prostorov v stavbi na Mestnem trgu 
m če g. Pungartnik meni, da si je LDS kot 
uaslednica ZSMS prilastila tudi njegov 
^elež, ima morda prav, saj je kot kandidat na 
Usti ZSMS sodeloval na volitvah leta 1990.

Podpredsednica ZLDS Andreja
Stopar

Spoštovana gdč Andreja!
Težko stranki in njenemu vodstvu, ki mora za to, da bi ovrgla stališča druge 
stranke, pobrskati po svojih arhivih in pisca "obtožiti" sodelovanja z njihovo 
stranko.
Dejstvo, da sem bil član stranke, katere naslednica je vaša ZLSD in kasneje tudi 
kandidat na listi ZSMS za zbor združenega dela, nisem nikoli skrival. Ali hočete 
s tem dokazati, da sem slab človek, ker sem svoj čas deloval v vaši bivši stranki 
in upal, da se da sistem spremeniti od znotraj? In da zaradi tega ne morem več 
svobodno razmišljati in se odločati po svoji vesti?

Vaše pismo me še dodatno prepričuje, da sem se pravilno odločil, da ne želim 
nikakršnega sodelovanja z vašo in podobnimi strankami, dokler boste izsiljevali 
s politično preteklostjo in privilegiji. Nihče, ki ne spoštuje človekove svobodne 
volje in njegove osebnosti, nima zgodovinske perspektive!
Zato na tem mestu pozivam vse svobodomiselne ljudi, da odvržejo okove 
preteklosti in se odločijo za politično sodelovanje s katerokoli od demokratičnih 
in s preteklostjo neobremenjenih strank! Pri socialdemokratih ste dobrodošli!

Oto Pungartnik

Opravičilo
Opravičujemo se g. Mančku iz Celja, ker dveh njegovih pisem zaradi 
pomanjkanja prostora (objavljeni pa sta bili tudi že v drugih medijih) nismo 
natisnili.

Urednik
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Tudi študentski šport bo zaživel
V nedeljo, 16. oktobra, so imeli šentjurski študentje 
ustanovni zbor Študentskega košarkarskega kluba. Zbora 
seje udeležilo 15 bodočih članov, ki so sklenili, da bodo 
takoj, ko se bodo registrirali, začeli tudi igrati v šentjursko 
- šmarski občinski ligi.

Klub pa ne namenjajo samo tekmovalnemu športu; upajo, 
da jih bo športna dejavnost povezala ter bodo postali 
kondenzacijsko jedro šentjurskega študentskega 
organiziranja. Ker brez denarja ni nič, se optimistično 
nadejajo razumevanja občinskih mož in domačih 
podjetnikov.

Za svojega predsednika so izvolili Gregorja Kovača, tajnik 
je Samo Gazvoda, blagajnik pa Robert Vukmanič.

Vabijo vse študente, da se jim pridružijo. Informacije bodo 
dobili na telefonu 743 561.

4 medalje za Šentjur
Kros Dela - prvenstvo slovenskih občin v krosu, najbolj množična 
atletska prireditev v državi, je bila letos 15. oktobra v Čateških 
toplicah. Občino Šentjur so na njem zastopali ekipa OŠ (6 
kategorij z dvema tekmovalcema) ter dva mladinca med 
posamezniki.

Vidnejše uvrstitve: Rajko Gajšek (6.r.) 11. mesto, Miro Špiljak 
(7.r.) 11. mesto, M inča Zupanc (6.r.) 9. mesto, Sabina Škornik 
(8.r.) 7. mesto, Primož Pangerl (st. ml.) 6.mesto, Tone Ojstršek 
(m. ml.) 5.mesto, Petra Pungaršek (7.r.) 4. mesto. Jolanda Ambrož 
(8.r.) 2. mesto.

Ekipne uvrstitve: Nataša Oset in Minca Zupanc(6.r.) 3.mesto 

P.Pungaršek in M. Jevšnik (7.r.) 2. mesto 

Sabina Škornik in J. Ambrož (8.r.) 2. mesto

Vlado Artnak

Stranke so igrale nogomet
V okviru praznovanj občinskega praznika je lanski zmagovalec tega 

sedaj že tradicionalnega nogometnega turnirja šentjurskih strank, ekipa 
LDS organiziral tudi letos turnir. Igrale so ekipe LDS,SKD,SDSS, SLS 
in Združene liste. Rezultati:

SLS: ZL 12 : 0, 
SKD : SDSS 2 : 1, 
SKD : LDS 7 : 2, 
LDS : SLS 2 : 1, 
SLS : SKD 3:1. 
Zaradi boljše 
razlike v golih je 
zmagala ekipa 
SKD, ki bo organi
zator turnirja 
naslednje leto.

Ekipi SKD (levo) in SDSS (desno)

Ustanavlja se atletski klub
V AD Kladivar Celje je doslej uspešno tekmovalo že kar lepo 

število atletov iz Šentjurja. Tudi sedanja mlada generacija je na 
Kladivarjevih stezah kar čest gost. Toda v zadnjem času gre Kladi- 
varjeva pot strmo navzdol. Ker so pogoji vadbe in tudi odnosi v 
klubu vsak dan slabši, so se Šentjurski atletski entuziasti odločili, da 
ustanovijo atletski klub doma. Iniciativni odbor v sestavi Gradišnik, 
Kukovič in Cmok je pripravil vse potrebne formalnosti, občina bo 
menda prispevala zagonska sredstva in s 15. oktobrom, ko se prične 
prestopni rok, bodo Sentjurčani pričeli s pripravami na novo atletsko 
sezono v svojih dresih.

G. K.

Dve medalji za Darjo Šmid
V Kranju je bilo državno prvenstvo v atletiki za 
pionirje in pionirke, na katerem je z velikim 
uspehom tekmovala tudi Darja Šmid iz Šentjurja.

Osvojila je dve srebrni medalji v štafetnih tekih 4 
x 100 m in 4 x 300 m. Poleg tega je med 60 
tekmovalkami v teku na 60 m osvojila 6. mesto.

Vlado Artnak

OŠ Šentjur - 8. v državi
22. septembra je bilo v Celju regijsko pionirsko 
prvenstvo v atletiki. Dečki so osvojili 4. mesto, 
deklice pa so bile prve in so se uvrstile v finalno 
tekmovanje na državni ravni.

Finalna tekma je bila 6. oktobra v Ljubljani.

Ob bučnem navijanju športnega oddelka 
šentjurske šole, ki si je tekmovanje ogledal, so 
Šentjurčanke uspele osvojiti 8. mesto. Štafeta 4 x 
100 m je v postavi Monika Jevšnik, Minca 
Zupanc, Sabina Škornik in Alja Belak dosegla 
1808 točk, Jolanda Ambrož v teku na 1000 m 
1068 točk, Sabina Škornik v teku na 300 m 1014 
točk, Alja Belak v teku na 60 m 974 točk, Monika 
Jevšnik v isti disciplini 937 točk, Nataša Oset v 
teku na 1000 m 934 točk, Minca Zupanc na 300 
m 915 točk in Špela Lubej v metu žogice 883 točk.

Uvrstitev ekipe bi verjetno bila še boljša, če 
zaradi zdravstvenih težav ne bi manjkali lanski 
državni prvakinji Monika Brglez in Mojca 
Stropnik.

Vlado Artnak
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Hesnica MASTNAK

inMovina z delikateso ZLatk*IB 113 (V TRŽNICI V ŠENTJURJU)

Vfi?1 TlilDl; #iv&9$dkQ:SlT \
y\ %~ <u*efe ttte&o- / \de£i&nte4*te tedeCAe / Del. čas: \ ^

. . y /od 8. do 16. wre\ *š*UC^dtuA CettaA /sob.: od 8. do 12. ure\

tiOSKOTNje
mmmi 

trn m mm
Čistimo vse vrste oblačil in tkanin

EKSPRES

ČISTILNICA IN PRALNICA

"mackošeb
C. Kozjanskega odreda 4, ŠENTJUR

Telefon: 063/741-836

Marta Zagožen ci,9!
Hotel Alpos Šentjur NOVO !

063/743-905 SOLAfittJ

ClIpOZ commerce

§1\ /L 0M , i * i s m ^k/%

ifilId AIPOK11 l! Lili 1 fOS j

Valentuna Orožna 4, 63230 Šentjur
RECEPCIJA Telefax: 063/743-619

Telefon: 063/743-905
Telefon: 063/743-705

^ restavraciji našega hotela Vam nudimo bogato 
izbiro jedi po naročilu, toplih malic in kosil. 

Pozorne može posebej opozarjamo na nedeljska 
oružinsk% kosila, s katerimi lahko sVoje boljše 

polovice odrešit^ kuhanja ob koncu tedna.

Posebno skrbno vas {postrežemo 
tudi ob dogovorjenih poslovnih 
srečanjih, na porokah in drugih 

slavjih. Iz takšnih srečanj je 
Potrebno narediti DOGODEK ip v 

_______ hotelu to počnemo že 15 let.

LINE A
VJ^r

Šentjur, Mestni trg 1 Velenje, Goriška 55
tel./fax: +386 63 741 709 tel.: +386 63 855 692

- vodenje poslovnih knjig
- računalniške storitve
- prodaja pisarniškega materiala in 

računalniške opreme
- inštaliran j e računalniške opreme

ŠMARJE PRI JELŠAH

K?
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ŠD LIPA ostaja v 1. Slovenski šahovski ligi!
Kot smo že poročali, je ekipa ŠD LIPA Velikemu uspehu šentjurskega šaha je 
Šentjur v septembru nastopala v 1. botrovala velika borbenost vseh članov 
slovenski šahovski ligi - vzhod. V ekipe. Povdariti moramo rezultat 
konkurenci osmih moštev je kljub bojazni, Sebastjana Jazbinška na prvi mladinski 
da bo z domačimi igralci, ki so brez deski (zbral je 5 od 7 možnih točk), 
pravih izkušenj, v takšnem tekmovanju najmanj enakovreden boj F. Gazvode na 
topovska hrana drugim ekipam, ekipa prvi članski deski, kjer je igral tudi z 
zapustila izredno dober vtis. Po začetni mednarodnimi mojstri (3,5 od 7 točk) in 
tremi je igrala vse bolje. Premagala je ekipi še čvrsto igro in dober rezultat M.

Naši šahisti (z leve): Arzenšek, Leskovšek, Jazbinškova, Biščan, Gazvoda, 
Jazbinšek, Srbičeva, Potočnik, Mackošek

Spodnje Polskave in Slovenj Gradca ter 
igrala neodločeno s favoriziranim 
Žalcem. Skupno je šentjurska ekipa 
zbrala 5 točk, zasedla 7. mesto in bila 
po splošni oceni enakovreden nasprotnik 
ekipam s sredine lestvice. ŠD LIPA je 
seveda ostala član prve slovenske lige.

Drobneta na 4. članski deski (3,5 od 6 
točk).

Ekipa ŠD LIPA Šentjurje dokazala, da 
lahko s še boljšim delom z mladimi in 
morda le malo okrepljena kmalu poseže v 
boj za mesto v zgornjem delu L SŠL. 
V tem primeru seveda pričakuje (in tudi

SAH 'jiji

potrebuje) ustreznejšo podporo 
odgovornih organov pri izvršnem svetu 
občine. Še sreča, da imamo veliko 
razumevanja v vodstvu občinske 
skupščine in pri sponzorjih, sicer bi res 
morali misliti, da je šentjurski občini za 
dolgoletno šahovsko tradicijo ob tako 
velikih uspehih šaha vseeno.
ŠD LIPA Šentjur je bila tudi dober 
organizator drugega dela lige v Rogaški 
Slatini.

Moina udeležba na 
hitropoteznem turnirju ob 
obiinskem prazniku
ŠD Lipa je organizirala v počastitev 
šentjurskega občinskega praznika 
hitropotezni turnir v Rogaški Slatini- 
Nastopilo je 42 tekmovalcev iz Slovenije, 
Hrvaške in Bosne. V zelo močni 
konkurenci je presenetljivo zmagal Šitnik 
Igor (I. kat.) iz Brežic, ki je v 13 kolih po 
švicarskem sistemu zbral 11 točk. Drugi 
je bil Meštrovič (MM, BiH) 10,5, sledijo 
Zupe, Kovač (Murska Sobota) 10,5, 
Šlamberger (Poljčane) 9, Vombek (Žalec), 
Štucl (Celje) po 8, Dular, Kos, 
Gruškovnjak, Ramšak 7,5, itd.

Naši tekmovalci v tako močni 
konkurenci niso bili posebej uspešni- 
Najboljši je bil S. Jazbinšek, ki je bil 
šestnajsti.

Premožna zmaga Gazvode
Na klubskem turnirju v počastitev 
občinskega praznika je bilo 15 
udeležencev. Premočno je zmagal 
Gazvoda s 13,5 točkami. Za njim so se 
zvrstili Biščan 10 točk, Kolman 9, 
Potočnik 9, Lorger 8,5, Pišek 7,5 itd.

Jazbinšek na državnem prvenstvu
Od L do 15. oktobra je bilo v Novi Gorici 3. člansko državno 
rvenstvo v šahu, na katerem je igral tudi član ŠD LIPA 
entjur Sebastjan Jazbinšek. Šebastjan je bil na letošnjih 

kvalifikacijah za DP tretja rezerva in po odpovedi nekaterih 
najboljših je dobil priložnost.

Sodelovanje na DP, kjer igra praviloma 12 najboljših slovenskih 
šahistov, je uspeh, ki si ga pred nedavnim nismo mogli niti 
zamišljati. Sebastjan je najboljši predstavnik mlade generacije 
šahistov, ki je zrasla v Šentjurju. S svojimi 19 leti je bil poleg 
Kiti Grosar tudi naj mlajši udeleženec letošnjega članskega DP v 
šahu. Njegovi rezultati na članskem prvenstvu so v skladu

s pričakovanji. Na prvenstvo so ga povabili komaj tri dni 
pred pričetkom, tako se ni mogel niti psihološko niti 
teoretično pripraviti. Za takšna tekmovanja se šahisti 
pripravljajo vsaj dva meseca pred pričetkom. Tako 
nepripravljen je hrabro poizkušal v posameznih partijah 
napraviti čimveč. Premagal je Slaka, remiziral je z Rieglerjem 
in obema Jelenoma, izgubil pa je z ostalimi.

Že samo igranje na DP s tako močnimi nasprotniki je zanj i° 
za šentjurski šah izreden uspeh in vzpodbuda za nadalnje delo.

F.G.
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Nagrade za pravilno rešeno nagradno križanko podeljuje Drogerija Leana iz Šentjurja, Ljubljanska 19 a. Kolekcijo 
krem Lady prejme Slavica Fidler iz Štor, z gelom za čiščenje in kremo lMdy se bo negovala Majda Kovačič iz Šentjurja 
(j}a Lipico 8), puder in kremo Iuidy pa prejme Vlasta Sebič, Cesta na grad, Šentjur.

Volilna murfologija
Vsi lažejo, vendar to ni pomembno, ker tako nihče ne posluša.

Ne glede na to, kaj vam pripovedujejo, vam vsega ne povejo po 
resnici. Ne glede na to, o čem govorijo, govorijo o denarju.

Podkupljivost vladajočih se vedno nanaša na pretekli čas.

Skrivnost uspeha leži v iskrenosti. Kakor hitro jo znate hliniti, ste 
na konju.

Dobra parola lahko ustavi analize za petdeset let.

Norec in njegov denar sta hitro izvoljena.

Skrivnostni Haso
yaso je na obisku pri bratu v Kanadi. Dopoldne , ko ni nikogar 
onia, brezupno išče po modernem stanovanju stranišče. V veliki 

stiski zadnji hip izvleče iz cvetličnega korita fikus, se olajša ter 
Postavi fikus nazaj.

Mesec dni po povratku ga pokliče obaupan brat: "Haso, lepo te 
Prosim, povej mi, kam si se podelal! Preselili smo se že v tretje 
stanovanja, pa še vedno smrdi."

20 let prej
Dimitrij Rupel: "Zdaj vem, dajo ljubim, revolucijo!..., Ljubim 
Partijo, blesk in zvočnost njenega mimohoda. Zastave in 
zveneča orodja, množice... Edina partija, ki v njej še kipi 
proletariat...dajem se ti, Partija, dajem se akciji in reakciji, 
moje belo telo, ki hujša, vzemite! Nove čase na dan, stare na 
stran!" (Problemi 1970).

Predvolilni SKD proti SDSS
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Lahko bi bilo res,«.
Šentjurski bum brez Šentjurianov
V prvi enajsterici NK Šentjur ni nobenega 
Šentjurčana! Saj res, zakaj bi si po 
nogometnih igriščih širom Slovenije 
lomili noge domači fantje, ko pa lahko 
čast občinskih barv manj tvegano branijo 
tujci, ki jih je na splošno več in manj 
škoda kot domačinov.

Logika in denar
Šentjur je mesto Ipavcev - Ipavci so bili 
zdravniki - tek je zdrav - Šentjurčani bodo 
množično tekli - zaslužek je zagotovljen. 
To je bila logika organizatorja teka 
prijateljstva, ki gaje namenil za občinski 
praznik svojim soobčanom "poklicni 
pravičnik" in podjetnik g. Zabukošek. V 
njegovi logičm verigi je menda popustil 
kak člen, kajti Šentjurčani so dokazali, da 
so raje bolni in nezavedni, kot pa da bi se 
preganjali okrog Šentjurja zaradi 
njegovega dobička.

Kovai za las ob obiinsko 
priznanje
Dobil naj bi ga za zasluge pri uvajanju 
šentjurske demokracije. Ker pa mu je 
uspelo uvesti le g. Grdino, je priznanje 
seveda pristalo pri slednjem.

Iznajdljivost
V šentjurski ekspozituri celjske banke so 
dobro naštudirali sistem, kako obdržati

denar. Najprej so si izmislili povsem 
neuporaben umik, nato so se preselili na 
s stopnicami in labirinti zavarovano 
rezervno lokacijo, in če se vam posreči 
prebiti do njih, dol padete, ko zagledate 
neskončen rep pred njihovimi okenci. 
Rešilec vas odpelje še preden dvignete 
svoj denar.

"Pomembna je sprememba 
miselnosti"(NT-RC)
Če to opazijo tudi tisti, ki se v zadnjih 
desetletjih niso spremnih niti za las, 
morajo biti spremembe res nujne. Le da 
bi po izvedeni "tranziciji", če bi jo izvedel 
predlagatelj, v Šentjurju zavladal pravi 
uspešen dolgčas: obstajala bi le še ena 
miselnost - najboljša, seveda.

Kako do Petrola?
Enostavno: s sumljivo praznim tankom 
zapeljete po stari cesti v obvoznični krog, 
se prebijete mimo bodoče Istra - Benzove 
Scile in Karibde, zvozite oba "smrtna" 
ovinka - in že se vam na stežaj odprejo 
vrata črpalke slovenske naftne družbe 
Petrol. Manj vešči vozniki bodo na bivši 
avtobusni postaji za ta manever lahko na 
občinske stroške najeli tudi pilota 
oziroma porivače, če bodo z bencinom na 
koncu.

Prometna umirjenost
"Ležeči policaji", ki so letošnji 
cestnoprometni hit, so v Šentjurju 
popolnoma odveč; udrtine na prekopanih 
cestah ter ostre obvoznične vijuge so 
prometne tokove skozi naše mesto 
umirile, zlasti ob prometnih konicah, na 
popolnoma varnih idiličnih 5 km na uro, 
kar še tako betežni kuri omogoča, da si 
reši glavo. Če pa katera premine zaradi 
pregostih izpušnih plinov, sije sama kriva 
- zakaj pa tišči k cesti!

Dr. Moser: Izvršni svet 1: 0
V prvem derbiju na seji izvršnega sveta, 
je direktor zdravstvenega doma uspešno 
zavrnil vse napade občinske oblasti ter bo 
do nadaljnega še naprej vodil javno 
zdravstvo v znani maniri. Ali bodo 
izvršniki za pomoč za povratno tekmo 
angažirali tudi koga iz vrst nezadovoljnih 
zasebnih zdravstvenikov, še ni znano.

Razveljavljena obiinska 
priznanja
Zaradi naknadno ugotovljene 
nesklepčnosti na slavnostni seji ob 
občinskem prazniku, so vsi sklepi te seje 
razveljavljeni. Iz zanesljivih virov smo 
izvedeli, da bo župan zagotovo sklical 
ponovno slavnostno sejo še pred koncem 
mandata.

Cepljenje proti gripi
S cepljenjem proti gripi bomo 

pričeli v začetku novembra, 
natančnejše informacije dobite pri 
izbranem zdravniku. Cepljenje 
priporočamo starejšim ljudem, 
ogroženim skupinam prebivalcev, 
ljudem z zmanjšano odpornostjo 
in tudi otrokom, ki pogostokrat 
zbolevajo. Cepimo z enkratno 
dozo, prispevek za cepljenje pa 
znaša enotno za vso Slovenijo - 
500 SIT.

V šolskem dispanzerju bomo 
cepili vsak dan od 12 -13 ure in ob 
četrtkih popoldne.

Dr Draga Kovač Škoberne

"Močprijazne besede"
Občinska zveza prijateljev mladine je pod vodstvom predsednice Slave Kovačič 
organizirala drugi otroški parlament na temo "Moč prijazne besede". V skupščinski 
dvorani se je zbralo preko 30 "parlamentarcev" z vse občine, nič manj pa ni bilo tudi 
odraslih udeležencev. Opazna je bila zlasti prisotnost občinskih funkcionarjev in 
uslužbencev.

Parlamentarna razprava, ki so jo vodile profesorice Nada Mulej in Zora Ketiš ob 
sodelovanju Rafka Vodeba in Mire Perc, je pokazala, da imamo precej prodornih mladih 
filozofov, ki pestro razmišljajo o svojem mestu v družbi in družini. Zanimivo je, da se 
je kar precej razprav vrtelo okrog odnosov s starši, med parlamentarci je bilo dovolj 
zagovornikov tudi starševske opcije, odločno premalo pa so govorili o sami naslovni 
temi, ki je bila sicer učinkovito predstavljena s številnimi ilustracijami in plakati. 
Vodstvo parlamenta seje očitno pustilo zavesti psihični obremenitvi večine sodelujočih 
in je pristalo na vzporedno temo. Pa še eno pomanjkljivost smo opazili: kljub temu, da 
so govorci pokazali precejšnje govorne spretnosti, so ogromno izgubili na učinkovitosti, 
ker jih nihče ni usmeril k poslušalcem , niti jih je predstavil ali povabil pred govornico 
ter jih kakorkoli poskušal pripraviti, da bi preizkusili moč svoje (prijazne) besede tudi 
v svojem nastopu.

F. K.
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